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U Varaždin st ižu dva 
svjetska zlata. Atletičari 

Slobode Jana Koščak i 
Roko Farkaš osvojili su 
najsjajnije medalje na 
Svjetskom juniorskom 

prvenstvu u Limi.
Jana je zlato osvojila u 

sedmoboju.
Prvog dana natjeca-

nja atletičarka Slobode 
je već imala prednost 
ispred konkurencije. 
Nakon četiri discipline 
osvojila je ukupno 3536 
bodova. 100 m prepone 
istrčala je za 13,80 (1007 
bodova), u vis je skočila 
1,81 m (991 bod), kuglu 
je bacila 12,01 m (662 
boda), a 200 m je istrčala 
za 25,12 (876 bodo-
va).

D r u g o g 
dana u sko-
ku u dalj 
imala je 
d r u g i 
najdu-
ži skok 
koji je 
i z n o -
s i o 
5,97 te 
je osvo-
j i l a  8 4 0 
bodova, dok 
je u bacanju 
koplja ostvari la 
rezultat 40.06 te osvojila 
668 bodova.

Žestoka borba
Posljednja disciplina bila 

je utrka na 800 metara, koju 
je Jana završila na 4. mjestu 
s vremenom 2:24.56, što 
je bilo dovoljno za zlatnu 
medalju. Jana je tako u dva 
dana sedmobojskog natje-
canja skupila 5807 bodova 
i ostavila iza sebe Švicarku 
Luciju Acklin (5755).

– Sad kad su se dojmovi 
malo slegli, zbilja sam pre 
ponosna. Osvojiti medalju 
za svoju zemlju na svjet-
skom prvenstvu je velika 
stvar, ali i meni satisfakcija 
nakon silnih problema s oz-
ljedama i bolestima s kojima 
sam se mučila ovih godinu 
dana. Baš sam imala pehove 
od Europskog prvenstva 
u Jeruzalemu – ističe Jana 

Koščak koja je odmah na-
kon dodjele medalja završila 
u bolnici.

– I prije samog natjecanja 
sam bila na antibioticima, 
no sada sam se prilikom 
skoka u vis ogrebla sprinte-
ricom po ruci, pa mi je ruka 
nabubrila i morala sam u 
bolnicu. No, ruku mažem 
antibiotskom kremom i bit 
će sve u redu – ističe Jana 
koja nije bila prezadovoljna 
rezultatima u svakoj poje-
dinoj disciplini sedmoboja.

Problemi
– Vjerojatno je i ta bolest 

prije natjecanja ostavila 
traga. No, na prvenstvima 
se osvajaju medalje, a ja sam 
osvojila zlatnu. Također, 
vrlo je napeta borba bila 
sa Švicarkom Aklin koja 
me potpuno iznenadila. 

Ona se nekako najbo-
lje snašala u ovim 

vremensk im 
uvjetima, jer 

bilo je baš 
h l ad no. 
U neko-
liko dis-
ciplina 
je ruši-
la svoje 
osobne 

rekorde i 
do zadnje 

discipline 
– 800 metara 

nisam bila si-
gurna da sam zlat-

na, no ostala sam fokusirana 
na cilj – prokomentirala je 
Koščak koju su nakon na-
tjecanja iznenadili njezin 
klupskih kolega Roko Farkaš 
te kolege i kolegice iz repre-
zentacije.

– Baš sam pričala da bih 
ubila za slatko nakon na-
tjecanja. Oni su mi kupili 
krafne i unutra je pisalo: 
“Jana kraljice”. Baš su me 
lijepo iznenadili – ističe 
Jana koja je završila 3. ra-
zred 1. Gimnazije Varaždin 
s odličnim uspjehom.

Janine uspjehe iz Perua 
pratili su njezina sestra 
Klara i majka.

– Ovih dana mama i Klara 
nisu spavale, ali i mnogi 
prijatelji – ističe Jana koja je 
ove sezone bila blizu nastu-
pa na Olimpijskim igrama 
u Parizu, a već dvije godine 
naznačena je kao mlada 
nada hrvatske atletike, spre-
mna za velike stvari.

– Iskreno, nije mi to neki 
pritisak. Radim mnogo za 
to da opravdam tu titulu. 
No, nisam tu samo ja, tu 
je i Roko te više sjajnih hr-
vatskih atletičara. Imamo 
sjajnu generaciju spremnu 
za velike stvari – ističe Jana 
s kojom smo se čuli u petak, 

30. kolovoza prije nego što je 
njezin klupski kolega Roko 
Farkaš osvojio zlatnu me-
dalju u skoku u dalj.

– Malo se feštalo, pjevalo, 
opustilo u hotelu reprezen-
tacije. Sad je malo lakše 
iako ću svega biti svjestan 
tek za koji dan – ističe Roko 
Farkaš, zlatni atletičar va-
raždinske Slobode.

Slavlje
Farkaš je već u kvalifi-

kacijama najavio da će biti 
ozbiljan kandidat za zlatnu 
medalju, skočivši 8,15 m, 
dok je u finalu to potvrdio 
uvjerljivom pobjedom u 
finalu. Roko je u četvrtoj 
seriji skočio 8,17 m što je 
2 cm dalje od njegovog ju-
niorskog rekorda i osvojio 
naslov svjetskog juniorskog 
prvaka. Ovaj skok je bio uz 
nedozvoljeni vjetar +2,4 m/s 
te neće biti priznat za novi 
hrvatski juniorski rekord.

Iza njega je ostao Srbin 
Luka Bošković sa 7,93 m, 
dok je bronca pripala Au-
stralcu Masonu McGroderu 
koji je skočio 7,80 m.

– Jedini tko je vjerovao 
da ja to imam u sebi je 
moj trener Patrik Koščak. 
Iskreno očekivao sam skok 
možda na 7,90, no ovo je bilo 
nevjerojatno. Taj rezultat 
bi na olimpijskim igrama 
bio dovoljan za 5. mjesto, 
nevjerojatno – ističe Roko 
koji je osvojio devetu zlatnu 
medalju koju su hrvatski 
juniori i juniorke osvojili 
na svjetskim juniorskim 
prvenstvima.

Farkaš je u kvalifikacija-
ma postavio novi hrvatski 
juniorski rekord u skoku u 
dalj. Dosadašnji hrvatski 
juniorski rekord bio je 7,93, a 
držao ga je Lahor Marinović 

PIŠE: IVAN TOMAŠKOVIĆ
ivan@regionalni.com

Varaždinka (18) u sedmboju je osvojila 5807 bodova, dok je mladić iz Nedelišća u finalu skoka u dalj skočio 8,17 m što je 2 cm dalje od njegovog juniorskog rekorda i osvojio naslov svjetskog juniorskog prvaka. Ovaj skok je bio uz nedozvoljeni vjetar +2,4 m/s te 
neće biti priznat za novi hrvatski juniorski rekord.

Sjajni sportaši i ljudi još jednom dokazali zašto im 
se tepa da su velike nade svjetske atletike

ROKO FARKAŠ I JANA KOŠČAK OSVOJILI NASLOVE PRVAKA NA SVJETSKOM JUNIORSKOM PRVENSTVU U LIMI

Jana Koščak prije 
natjecanja bila je 
na antibioticima, 
a i posljednje 
natjecanje je 
završila u bolnici

Roko je osvojio 
devetu zlatnu 
medalju koju su 
hrvatski juniori i 
juniorke osvojili 
na svjetskim 
juniorskim 
prvenstvima

Farkaš drži 
seniorski rekord 
Hrvatske na 
200 metara te 
juniorski rekord u 
skoku u dalj

“Iskreno očekivao 
sam skok možda na 
7,90, no ovo je bilo 

nevjerojatno. Taj rezultat 
bi na olimpijskim igrama 

bio dovoljan za 5. 
mjesto”

ROKO FARKAŠ
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još iz 1986. godine.
Zanimljivo Farkaš je po-

četkom lipnja otrčao najbo-
lji sprint u svojoj karijeri na 
kvalifikacijama u utrci na 
200 metara na Europskom 
atletskom prvenstvu u Rimu 
te je postavio novi hrvatski 
rekord s vremenom 20,70 
sekundi, kojeg je do tada 
držao Željko Knapić s 20,76 
sekundi, a kojeg je postavio 
još davne 1981. godine.

– Baš sam se specijalizirao 
za rušenje tih starih rekor-
da - jedan star 38 godina, a 
drugi 43 godine – smije se 
20-godišnjak iz Nedelišća.

No, planira li se Roko 
specijalizirati za skok u dalj?

– To me ovih dana svi 
pitaju, ali moja ljubav je 
desetoboj i oporavit će se to 
rame koje me muči, pa ću se 
onda moći natjecati u mojoj 
najdražoj disciplini – dodao 
je Roko koji je osvojenim 
zlatom zaokružio odličnu 
sezonu.

– U Varaždin stižu dvije 
zlatne medalje sa Svjetskog 

prvenstva. Jana je imala 
iznimno turbulentnu se-
zonu, ja možda i najbolju 
u karijeri. Trebali smo po-
dići formu prije Europskog 
prvenstva u Rimu te sada 

prije Svjetskog juniorskog 
prvenstva. Sve smo napra-
vili odlično. Veliko hvala 
mojoj obitelji te treneru 
Patriku Koščaku – dodao je 
Roko, student Kinezološkog 
fakulteta u Zagrebu.

Pripreme
– Ostala su još samo dva 

ispita s prve godine. Riješit 
će se to – ističe Roko kojeg 
je kao i ostale atletičare 
u Limi dočekalo hladno 
vrijeme, dnevni maksi-
malac 18 Celzijusa.

– Mi smo se pri-
premali u Čileu gdje 
je bilo još hladnije, 
pa smo iz hladni-
jeg došli i u toplije 
podneblje, nije nam 
bilo teško prilago-
diti se. Što se pak 
Lime, kao grada tiče, 
ovdje kao da je vrijeme stalo, 
dobro će doći povratak u 
Hrvatsku – ističe Roko koji 
će sezonu zaključiti nastu-
pom na Hanžeku u skoku 
u dalj.

Njemu, Jani i njihovom 
treneru Patriku Koščak 
Varaždin je priredio veli-
čanstven doček kod vile 
Bedeković.

Na stotine ljudi dočekalo 
je svjetske prvake i prosla-
vilo s njima medalje.

Varaždinka (18) u sedmboju je osvojila 5807 bodova, dok je mladić iz Nedelišća u finalu skoka u dalj skočio 8,17 m što je 2 cm dalje od njegovog juniorskog rekorda i osvojio naslov svjetskog juniorskog prvaka. Ovaj skok je bio uz nedozvoljeni vjetar +2,4 m/s te 
neće biti priznat za novi hrvatski juniorski rekord.

Sjajni sportaši i ljudi još jednom dokazali zašto im 
se tepa da su velike nade svjetske atletike

ROKO FARKAŠ I JANA KOŠČAK OSVOJILI NASLOVE PRVAKA NA SVJETSKOM JUNIORSKOM PRVENSTVU U LIMI

Posljednja 
disciplina bila 
je utrka na 800 
metara, koju je 
Jana završila 
na 4. mjestu 
s vremenom 
2:24.56, što je bilo 
dovoljno za zlatnu 
medalju
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Centralni operacijski blok bit će završen u roku, radovi su u punom jeku, a ravnatelj Poljak kaže da će realizacija ovog projekta pacijentima omogućiti još bolju skrb

Smanjili smo liste čekanja, ali i troškove. Ulažemo u projekte, opremu 
i naše zaposlenike da bi pacijenti imali što bolju zdravstvenu skrb

U krugu Opće bolnice 
Varaždin radovi su u punom 
jeku. Izgradnja nove zgrade 
Centralnog operacijskog 
bloka u krugu Opće bolnice 
Varaždin, kako smo se proš-
log tjedna uvjerili, napreduje 
po planu. Radovi se izvode u 
sklopu projekta ukupno vri-
jednog 45.077.468,19 eura, 
od čega je 43.064.198,02 
eura bespovratnih EU sred-
stava iz Nacionalnog plana 
oporavka i otpornosti. Dva 
milijuna eura osigurala je 
Varaždinska županija, i to 
za podzemnu garažu i he-
liodrom.

Nakon što je u travnju 
prošle godine otvoren Obje-
dinjeni hitni bolnički prijem 
(OHBP), ubrzo je počela i 
realizacija projekta Central-
nog operacijskog bloka, koji 
će, ne samo u potpunosti 
promijeniti vizuru bolnič-
kog kruga, već pacijentima 
omogućiti još bolju skrb. 
To je uostalom i najvažnije, 
kaže nam ravnatelj Damir 
Poljak. Isto tako važno je i 
liječnicima, sestrama i svim 
zaposlenicima omogućiti što 
bolje radne uvjete.

- Upravo su to ključni ra-
zlozi za realizaciju ovakvih 
projekata. To su velika ula-
ganja, ali uz to konstan-
tno ulažemo i u opremu, 
ali i ljude koji su ključ ove 
ustanove – rekao nam je u 
prošlotjednom razgovoru 
ravnatelj Poljak.

Radovi su u punom jeku. 
Koja je daljnja dinamika 
samog projekta i hoće li 
biti realiziran u zadanom 
roku?

U lipnju prošle godine 
potpisan je ugovor mini-
strom Berošem i ravnate-
ljem Središnje agencije za 
financiranje i ugovaranje 
projekata EU Draganom 
Jelićem u prisustvu župana 
Anđelka Stričaka i premijera 
Plenkovića.

Radovi idu prema planu i 
zadanom dinamikom, evo 
upravo je betonirana zadnja 
stropna ploča četvrtog kata, 
armirani betoni na razini 
D2 izlaza na heliodrom, 
napravljene su i pregrade 
unutar zgrade, postavljena 
je vanjska stolarija do drugog 
kata, dopremljena su stakla 
za vanjsku stolariju. Podloge 
na čeličnim profilima na 
heliodromu su također po-
stavljene. Uz to završeno je 
drugo savjetovanje za ugrad-
benu opremu te se raspisuje 
javna nabava. U tijeku su i 
radovi na spojnom hodniku 
sa internom, s kirurgijom je 
već spojeno.

Što se samog objekta tiče, 
u podrumu će biti smještene 
garaže, garderobe i tehnički 
sadržaji. U prizemlju će biti 

centralni ulaz gdje će biti 
i laboratorij, dijagnostika, 
transfuzijska medicina i do-
brovoljni darivatelji krvi. Na 
prvom katu također će biti 
laboratoriji, na drugom je 
jedinica intenzivnog liječe-
nja, a na trećem operacijski 
blok sa osam integriranih 
sala i sobe za oporavak. 
Na četvrtom katu će biti 
multifunkcionalna dvora-
na za predavanja, tehnički 
prostori. Toplim hodnicima 

povezat će se OHBP, neuro-
logija, ginekologija, kirurgija 
i interna. Pacijent kad jed-
nom uđe u OHBP više neće 
morati izlaziti.

Rok završetka svih radova 
sa uporabnom dozvolom je 
13. siječnja 2026. godine.

Objedinjeni hitni bolnič-
ki prijem počeo je s radom 
prošle godine. Možete li 
pojasniti kako funkcionira 
i zašto se na prijemu stva-
raju gužve?

U OHBP imamo dvije 
zgrade koje su spojene to-

plim hodnikom i dnevno 
primamo oko 200 pacijenata 
tako da smo na razini Kli-
ničke bolnice Dubrava. Na 
katu se nalazi jednodnevna 
kirurgija, a pored je dnevna 
bolnica u novim prostorima.

Vezano za gužve koje spo-
minjete. Postoje trijažne ka-
tegorije kojima se definiraju 
redoslijedi čekanja od 1 do 5. 
Oni u kategoriji pet najdulje 
čekaju. Pacijenti se ne zbri-
njavaju po redoslijedu dola-
ska nego po hitnosti. Ono 
što nas dovodi u nezgodnu 
situaciju je veliki broj paci-
jenata koji dolaze zbog indi-
kacija koje nisu za ovu razinu 
zdravstvene bolničke zaštite. 
OHBP mnogi građani do-
življavaju kao prvo mjesto 
gdje se javljaju liječnicima, a 
trebali bi se primarno javiti 
svom obiteljskom liječniku, 
potom na hitnu, a tek onda 
na bolničku razinu.

Naravno da smo tu da 
ljudima pomognemo bez 
obzira na težinu njihovih 
problema, ali činjenica je 
da većina pacijenata koji 
dolaze na OHBP nije za 
bolničku razinu i riječ je 
o zdravstvenim tegobama 
koje bi se kvalitetno mogle 
rješavati na razini primarne 
zdravstvene zaštite i hitne 
medicine. To naravno onda 
generira nezadovoljstvo da 
ljudi moraju čekati. Kad 
morate zbrinuti 200 pacije-
nata morate znati da tu ide 
laboratorijska, radiološka 
dijagnostika, ultrazvuk, kod 
nekih pacijenata radi se i 
CT i magnetska rezonanca 
i sve to iziskuje određeno 
vrijeme pa ljudi nažalost 
moraju čekati. Treba uzeti 
u obzir da sve to opterećuje 
i naš zdravstveni sustav, a 
kad imate 200 pacijenata 
dnevno zaista morate biti 
psihofizički na razini i stalno 
koncentrirani. Tu uglavnom 
imamo liječnike koji su na 
specijalizaciji i sekundarce 
koji mogu samostalno dje-
lovati uz pomoć specijalista 

RAVNATELJ OPĆE BOLNICE VARAŽDIN DAMIR POLJAK O AKTUALNIM PROJEKTIMA I STANJU U ZDRAVSTVU

Opća bolnica Varaždin se 
među prvima akreditirala 
sa tri standarda, 
nemjerljivo smo podigli 
razinu. I to je proces koji 
nije krenuo od mene 
nego kreće kroz jedan 
dulji period, a danas je 
kvaliteta u svijesti svakog 
zaposlenika bolnice.
Zahvaljujući svemu 
tome, dobroj organizaciji, 
predanom i zajedničkom 
radu svih u bolnici i 
dobrom planiranju, 
smanjene su i liste čekanja.
Mi smo u konačnici svi 
ovdje zbog pacijenata i 
njihovih potreba

Brža dijagnoza za 
karcinome pluća
Liječnici u Klenovniku vodeći su stručnjaci u Hrvatskoj za 

rezistentnu tuberkulozu. Plan je da se u OB Varaždin radi 
EBUS (metoda izbora za potvrdu dijagnoze uvećanih limfnih 
čvorova medijastinuma i plućnih hilusa), čime bi se enormno 
ubrzale dijagnoze kod karcinoma pluća. Klasične metode 
dijagnostike traju nekoliko mjeseci.

Takav ultrazvuk planiramo kupiti iduće godine, kaže rav-
natelj Poljak.

U planu su i pretrage na nuklearnoj medicini kod pri-
mjerice pacijenata koji imaju karcinom prostate. Cilj takve 
dijagnostike je da se odmah mogu identificirati stanice koje 
su prisutne u prostati.

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com
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Centralni operacijski blok bit će završen u roku, radovi su u punom jeku, a ravnatelj Poljak kaže da će realizacija ovog projekta pacijentima omogućiti još bolju skrb

Smanjili smo liste čekanja, ali i troškove. Ulažemo u projekte, opremu 
i naše zaposlenike da bi pacijenti imali što bolju zdravstvenu skrb

RAVNATELJ OPĆE BOLNICE VARAŽDIN DAMIR POLJAK O AKTUALNIM PROJEKTIMA I STANJU U ZDRAVSTVU

gnostiku.
Imamo multidisciplinarni 

pristup u zbrinjavanju paci-
jenata po čemu smo među 
rijetkim zdravstvenim usta-
novama, a cilj takvog pristu-
pa je bolja i odgovornija skrb 
za pacijente. To znači da za-
ključke o liječenju pacijenata 
donosi tim stručnjaka, ne 
više jedan liječnik zasebno.

Spomenuli ste racionali-
zaciju. Možete li pojasniti 
na koji način država na-
mjerava smanjiti troškove?

Država je krenula s obje-
dinjenim javnim nabavama, 
čime se postiže naravno niža 
cijena. Jasno je da kad kupu-
jete manje količine dobijete 
veću cijenu. Kad se to sve 
objedini na državnoj razini 
dolazi do smanjenja troš-
kova i lijekova i potrošnog 
materijala.

Što je s listama čekanja?
Ono što je država, odno-

sno ministar Beroš, donio 
kao plan razvoja zdravstva 
je usmjerenost na pacijente 
i kvaliteta u zdravstvenim 
ustanovama.

Opća bolnica Varaždin se 
među prvima akreditirala 
sa tri standarda, nemjerlji-
vo smo podigli razinu. I to 
je proces koji nije krenuo 
od mene nego kreće kroz 
jedan dulji period, a danas 
je kvaliteta u svijesti svakog 
zaposlenika bolnice.

Zahvaljujući svemu tome, 
dobroj organizaciji, preda-
nom i zajedničkom radu 
svih u bolnici i dobrom pla-
niranju, smanjene su i liste 
čekanja.

Mi smo u konačnici svi ov-
dje zbog pacijenata i njihovih 
potreba. 

To što je država 
preuzela 
upravljanje 
bolnicama ima 
samo pozitivne 
efekte, kaže 
ravnatelj Poljak

Naravno da smo tu da 

ljudima pomognemo bez 

obzira na težinu njihovih 
problema, ali činjenica je 
da većina pacijenata koji 
dolaze na OHBP nije za 

bolničku razinu i riječ je o 
zdravstvenim tegobama 

koje bi se kvalitetno mogle 
rješavati na razini primarne 

zdravstvene zaštite i hitne 
medicine. To naravno onda 
generira nezadovoljstvo da 

ljudi moraju čekati

Investicije idu u nekoliko 
pravaca. Centralni operacij-
ski blok je najveći infrastruk-
turni projekt u zdravstvu u 
Hrvatskoj. To je nastavak na 
sve dosadašnje investicije, 
od energetske obnove pa do 
ulaganja u pojedinim odje-
lima. Primjerice u tijeku je 
javna nabava za dječju neu-
ro-razvojnu fizikalnu koja je 
u neadekvatnim uvjetima u 
zgradi stare kirurgije i stoga 
je selimo u novi prostor. 
Spomenimo i da je prilikom 
potresa došlo do oštećenja 
pojedinih zgrada koje smo 
sanirali kroz Fond solidar-
nosti. Također, projektiramo 
za sve one prostore koji će se 
isprazniti zbog preseljenja u 
novi operacijski blok.

Sustavno se radi da se 
poboljšaju infrastrukturni 
uvjeti, kao i uvjeti za rad, 
a samim time i uvjeti za 
pacijente.

Izuzetno je važno da se 
ulaganja odnose i na ljude, da 
bi se pružila najviša razina 
kvalitete zdravstvene zašti-
te potrebno je biti u trendu 
sa svim što pruža moderna 
medicina.

U planu je kupnja novih 
ultrazvuka i novih CT-a., ali 
i daljnja edukacija liječnika, 
medicinskih sestara i ostalog 
zdravtsvenog i nezdravstve-
nog osoblja.

Naši liječnici i sestre prate 
svjetske trendove i na taj 
se način obavljaju moderne 
medicinske zahvate i dija-

internističkih, kirurških 
grana, neurologije, otorine i 
okulistike.

Država je preuzela uprav-
ljanje bolnicama. Koji bi 
bili nedostaci, a koji be-
nefiti?

Nedostataka po mom mi-
šljenju nema, a benefiti su 
brojni.

Mi smo bolnica druge A 
kategorije, bolnica regional-
nog značaja koja ima 1027 
kreveta i 1900 zaposlenika i 

djelujemo na tri lokacije i po 
tome smo specifični. U Va-
raždinu imamo akutni dio 
bolnice, u Novom Marofu 
je palijativa s 89 kreveta, a u 
Klenovniku su zbrinut pa-
cijenti s plućnim bolestima.

Prošlu godinu završili smo 
s financijskom bilancom u 
plusu 5,6 milijuna eura i to 
nije slučajno nego je i država, 
zajedno s nama i županom, 
već u tom trenutku vodila 
računa o racionalnosti.
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koja je ponos našeg Međimurja 
i ponos svakog međimurskog 
čovjeka - istaknuo je župan 
Međimurske županije Matija 
Posavec te dodao kako je izu-
zetno ponosan što je uspješno 
proveden još jedan projekt u 
razvoju našeg zdravstvenog 
sustava, u skladu s ciljevima koji 
su bili zacrtani.

- Čestitam ravnatelju dr. Še-
goviću na vrlo uspješnoj surad-
nji s Međimurskom županijom, 
jer jedino tako možemo osigu-
rati najbolje za naše pacijente. 
To se jasno vidi kroz projekte u 
koje smo u proteklih pet godina 
uložili preko 30 milijuna eura u 
razvoj svih naših zdravstvenih 
ustanova. Za naredno razdo-
blje dogovorili smo početak 
izgradnje Centra za palijativnu 
medicinu i novih laboratorija za 
vađenje krvi, za što se snažno 
zalažemo zajedno s ravnateljem 
Šegovićem. Vjerujem da odluke 
novog upravnog vijeća neće 
zaustaviti ove projekte - izjavio 
je župan.

Odjel pedijatrije sada je opre-
mljen modernom medicinskom 
opremom, a prostori su pažljivo 
dizajnirani kako bi pružili 
što bolju podršku i udobnost 
malim pacijentima i njihovim 
obiteljima. Od svijetlih i ugod-
nih soba do prostora za igru i 
druženje, svaki detalj je pro-
mišljen s ciljem da djeci olakša 
boravak u bolnici.

Zahvalu u realizaciji obnove 
odjela uputili su glavna sestra 
odjela Dijana Farkaš i dr. De-
jan Balažin, voditelj Odjela 
pedijatrije. “

Odjel pedijatrije Županijske 
bolnice Čakovec obuhvaća 5 
subspecijalističkih ambulanti, 
1 opću pedijatrijsku ambulantu, 
dnevnu bolnicu s 6 kreveta, 
hitnu pedijatrijsku ambulantu, 
te odjel s 23 kreveta i 1 kronič-
nim krevetom. U 2023. godini 
ukupno je s Odjela pedijatrije 
otpušteno čak 1.942 djece, što 
predstavlja povećanje od 15% u 
odnosu na 2020. godinu. Samo 
u prvih 7 mjeseci 2024. godine 
ostvareno je 10.162 posjeta kroz 
polikliničku djelatnost, dok je u 
cijeloj 2023. godini broj posjeta 
iznosio 15.386.

Iz Trakošćanskog jezera 
povučena je i posljednja 
korpa sedimenta čime je 
završila faza čišćenja jezera 
Trakošćan. Ukupno je na 
prostoru od 170.000 četvor-
nih metara izvađeno više od 
200.000 kubika sedimenta, 
odnosno deponirano je više 
od 400.000 tona.

– Na ovim radovima ve-
zanih uz čišćenje jezera 
sudjelovali smo aktivno od 
ožujka ove godine, odnosno 
proteklo je pet mjeseci od 
naših najava kako ćemo to 
završiti za 100 sušnih dana, 
što možemo sad i potvrditi 
da smo obećano i realizirali 
– rekao je direktor VGO za 

Muru i gornju Dravu Hrvat-
skih voda Milan Rezo koji 
se zahvalio djelatnicima iz 
Hrvatskih voda, izvođačima 
radova i Varaždinskoj žu-
paniji da se projekt privede 
kraju.

– Kroz naredni period, 
odnosno tijekom jesenskih i 
zimskih mjeseci očekujemo 
obilnije padaline gdje ćemo 
preko 16 bujičara pokuša-
ti napuniti trakošćansko 
jezero ukupnog volumena 
preko 500.000 kubika vode 
– nastavio je Rezo.

Ukupna vrijednost radova 
iznosi 4,8 milijuna eura, 
što je financirano iz vla-
stitih sredstava Hrvatskih 

voda, kroz redoviti program 
“Preventivnih, redovitih i 
izvanrednih mjera održa-

vanja”. Međutim, Hrvatske 
vode podnijele su prijavu za 
sufinanciranje iz programa 

Nacionalnog plana oporav-
ka i otpornosti.

– Izgledno je da ćemo 
dobiti dodatnih 3,8 milijuna 
eura što će biti utrošeno za 
nove već pripremljene pro-
grame i projekte Hrvatskih 
voda na području Varaž-
dinske županije ukupne 
vrijednosti 15 milijuna eura. 
Ujedno smo u proteklih 15 
mjeseci iz NPOO-a za pro-
stor sliva Mure i Drave do 
sada dobili oko 15 milijuna 
eura i uspješno realiziramo 
sve projekte na tom slivu – 
rekao je Rezo.

– Nakon sedam desetljeća 
od posljednjeg izmuljivanja, 
i pet mjeseci intenzivnih 

radova, napokon je od na-
taloženog sedimenta oči-
šćeno trakošćansko jezero. 
Nažalost, zadnje tri do četiri 
godine kod izvođenja radova 
bio je cijeli niz problema, 
no zahvaljujući angažmanu 
direktora VGO za Muru i 
gornju Dravu Milana Reze, 
podršci generalnog direkto-
ra Hrvatskih voda Zorana 
Đurokovića, njegovog za-
mjenika Davora Vukmirića 
taj projekt je uspješno pri-
veden kraju i to uoči Dana 
Varaždinske županije. To je 
jedan od najljepših poklona 
koji smo mogli dobiti od 
Hrvatskih voda – rekao je 
župan Anđelko Stričak.

Sada su ovo potpuno novi prostori, opremljeni najsuvremenijom medicinskom opremom i dizajnirani tako da zadovolje sve potrebe 

naših najmlađih pacijenata. Kao pedijatar, posebno sam vezan uz ovaj odjel i svjestan sam koliko je važno pružiti djeci i njihovim 
obiteljima najbolje moguće uvjete za liječenje, rekao je ravnatelj Šegović

Potpuno uređen čakovečki Odjel pedijatrije

Odjel pedijatrije čakovečke 
Bolnice potpuno je uređen. Ova 
opsežna rekonstrukcija, koja je 
završena ovog mjeseca, donosi 
novu razinu skrbi za djecu i 
mlade do 18 godina.

Nakon prethodnih ulaganja, 
uključujući obnovu dijela odjela 
za bebe do 18 mjeseci, nova 
faza projekta uključivala je 
modernizaciju preostalog dijela 
odjela. S novim ulaganjem, bol-
nica je unaprijedila medicinsku 
opremu i prilagodila prostore 
kako bi zadovoljila najviše stan-
darde zdravstvene zaštite.

Međimurska županija za-
počela je još 2022. godine s 
velikim projektom obnove 
Odjela pedijatrije, ulaganjem 
od više od 570.000 eura. Tada 
je obnovljen dio odjela za naj-
mlađe pacijente, do 18 mjeseci 
starosti, čime su stvoreni sigur-
ni i ugodni uvjeti za najmlađe 
pacijente. Ovaj projekt, koji 
je već tada bio prepoznat kao 
značajan korak naprijed, sada 
je dobio svoju punu realizaciju 
kroz rekonstrukciju preostalog 
dijela odjela.

Odjel pedijatrije II, izgrađen 
je 1973. godine, do sada neob-
navljan, dobio je suvremene 
sobe za pacijente, nove sani-
tarne čvorove, te poboljšanu 
rasvjetu i grijanje. Građevinske, 
strojarske i elektroinstalaterske 
radove izvodila je tvrtka Đur-
kin d.o.o., a vrijednost radova 
iznosila je gotovo 848 tisuća 
eura.

Svečanu vrpcu u petak je 
prerezala najiskusnija sestra 
odjela – Sidonija Velbe

Ravnatelj županijske bolnice 
dr. Igor Šegović izrazio je po-
sebno zadovoljstvo završetkom 
obnove odjela pedijatrije, što 
mu je osobno vrlo značajno 
s obzirom na to da je i sam 
pedijatar.

- Ovom obnovom završili 
smo kompletnu obnovu odjela 
pedijatrije. Sada su ovo potpu-
no novi prostori, opremljeni 
najsuvremenijom medicinskom 
opremom i dizajnirani tako da 

OPSEŽNA REKONSTRUKCIJA ZA BOLJU SKRB ZA NAJMLAĐE

Za naredno razdoblje dogovorili smo 

početak izgradnje Centra za palijativnu 
medicinu i novih laboratorija za vađenje 
krvi, za što se snažno zalažemo zajedno s 
ravnateljem Šegovićem. Vjerujem da odluke 
novog upravnog vijeća neće zaustaviti ove 
projekte, rekao je župan Posavec

Iz Trakošćanskog jezera povučena je posljednja korpa sedimenta
TURISTIČKOM BISERU VRAĆA SE STARI SJAJ

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

zadovolje sve potrebe naših 
najmlađih pacijenata. Kao pe-
dijatar, posebno sam vezan uz 
ovaj odjel i svjestan sam koliko 
je važno pružiti djeci i njihovim 
obiteljima najbolje moguće uv-
jete za liječenje. Ovo nije samo 
ulaganje u infrastrukturu, već 
i u budućnost našeg zdravstva 
– kaže dr. Šegović.

Istaknuo je da su obnovljeni 

prostori sada ne samo funkci-
onalniji, već i mnogo ugodniji, 
čime se dodatno podiže kvali-
teta skrbi koju bolnica pruža.

- Čestitam svima na još jed-
nom projektu kojim pokazuje-
mo brigu za najmlađe pacijente 
jer i ova Bolnica ali i cijela 
Županija - Prijatelj djece. Ovo 
ulaganje je ujedno i još jedno 
ulaganje u razvoj naše bolnice 
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 Sve što trebaš, možeš pronaći  
 u svom centru Supernova. 



8 Oglas Regionalni tjednik || 4. rujna 2024., br. 1062

o vanjskoj politici, istaknuo je 
da će kao predsjednik pružati 
potporu Ukrajini koja se ima 
pravo braniti i koja danas u 
svijetu predstavlja pokret ot-
pora. Dodao je kako će njegova 
uloga biti da skrbi za svakog 
Hrvata, bez obzira gdje on živi, 
a posebno je spomenuo Hr-
vate u BiH. Zahvalio 
je braniteljima 
te je rekao da 
je Hrvatska 
nastala na 
v e l i k o j 
žrtvi i da 
ć e  k a o 
p r e d -
s j e d n i k 
i m a t i 
p o s e b a n 
odnos pre-
ma njima te 
kako će s njegove 
strane imati posebno 
poštovanje, dignitet i biti će 
cijenjeni.

Branitelji su svetinja
- Branitelji su svetinja naše 

domovine i nikada se ne smije 
zaboraviti što su oni učini-
li za Hrvatsku - zaključio je 
HDZ-ov kandidat Primorac. 
U  t re ć u  i z b or nu  p o b j e -
du u ovoj godini uvjeren je 
predsjednik HDZ-a i pre-
m ijer,  A nd rej  Plen kov ić . 
- Ovi izbori su važni da vratimo 
Hrvatsku normalno stanje, u 
kojoj institucije komuniciraju 
i gdje nema lažnih osmijeha i 
glumatanja. Hrvatskoj je nužna 

i kapitalno potrebna promje-
na na mjestu predsjednika 
države - poručio je Plenković. 
Uz to što HDZ ima odličnog 
kandidata, stranka ima iza 
sebe rezultate. Podsjetio je da 
danas u Hrvatskoj radi više 
od 1,7 milijuna ljudi, ali i na 
najmanji broj nezaposlenih u 

povijesti, rast BDP-a od 
3,9 te 3,6 posto u 

prva dva kvarta-
la te turističku 

sezonu koja je 
po brojkama 
bolja nego 
prošle go-
dine. Kazao 
je kako će 

BDP sigur-
no rast i  na 

k raju godine 
po stopi od 3,5 

posto, po čemu će 
Hr vatska bit i  u vrhu 

Europske unije. Plenković je 
najavio fokus na rast plaća 
i mirovina te rješavanje pi-
tanja priuštivog stanovanja. 
- Na početku trećeg mandata 
radimo upravo ono što smo 
obećali, a to je rast plaća i 
mirovina te priuštivost stano-
vanja. Naš napor u slijedećim 
godinama biti će fokusiran na 
te dvije teme - kazao je Plen-
ković te najavio reforme spo-
menute stambene politike, kao 
i novi krug porezne reforme. 
- Vodimo Hrvatsku još bolje, 
još učinkovitije te uz poštivanje 
temelja naše države, pošti-
vanje branitelja i poštivanje 

Domovinskog rata. Zato nam 
je hitno potrebna promjena na 
mjestu predsjednika države jer 
trenutno imamo osobu koja ne 
poštuje Ustav i koja se služi go-
vorom mržnje. Velika politička 
i društvena razdvajanje nisu 
dobra za našu zemlju - zaključio 
je Plenković te pozvao članove 
stranke da svi zajedno dođu 
do još jedne izborne pobje-
de, treće u nizu ove godine. 
Predsjednik HDZ-a Varaždin-
ske županije i župan Anđelko 
Stričak poručio je da “Hrvatska 
treba birati predsjednika koji će 
se ponositi svojom zemljom, po-
štivati sve svoje građane, cijeniti 
njihova postignuća, promovira-
ti njihove uspjehe, spajati i us-
postavljati kontakte diljem svi-
jeta, okupljati, a ne razdvajati”. 
-U ovim izazovnim vremenima 
sve to nam je prijeko potrebno, 
te tog i takvog predsjednika 
vidim u osobi Dragana Pri-
morca - rekao je Stričak te 
podsjetio na odlične rezulta-
te, odnosno pobjede na dva 
ovogodišnja izborna ciklusa. 
Predsjednik varaždinskog 
HDZ-a i ministar u Vladi, 
Damir Habijan, također je pod-
sjetio kako je ovo superizborna 
godina i kako stranka zasada 
ima dvije uvjerljive pobjede.

Lagan izbor
- Pred nama su treći izbori 

ove godine i naš kandidat Dra-
gan Primorac najbolji je kan-
didat za mjesto predsjednika. 
Predsjednik države mora biti 
nestranačka osoba koja zastupa 
sve građane ove zemlje. Osoba 
koja trenutno obnaša tu funkci-
ju nije to. Ne želim živjeti u ze-
mlji u kojoj predsjednik ne po-
štuje zakone, institucije i vrijeđa 
svoje sugrađane - rekao je Ha-
bijan te poručio da birači ispred 
sebe ustvari imaju lagan izbor. 
- Dragan Primorac i vrijednosti 
koje on zastupa bit će izbor hr-
vatskih građana na izborima za 
predsjednika. Dragan Primorac 
vratit će funkciju predsjednika 
na mjesto gdje ta funkcija i pri-
pada - poruka je za kraj ministra 
Habijana.

Sve što sam dosada radio u životu na raznim područjima, sve je to važno, ali me prvenstveno morate osjetiti i upoznati kao čovjeka 
koji prije svega voli ovu zemlju i voli ovaj narod – poručio je Dragan Primorac iz Varaždina

“Hrvatskoj treba predsjednik koji okuplja, a ne 
razdvaja, koji voli i poštuje svoju zemlju i svoj narod” 

Hrvatska će na slijedećim 
izborima dobiti predsjednika 
koji će okupljati, a ne razdvajati, 
koji poštuje hrvatske institucije 
i Ustav, koji voli svoju zemlju i 
svoj narod i koji će s ponosom 
predstavljati Hrvatsku van nje-
nih granica. Biti će to ujedno 
treća pobjeda zaredom HDZ-a 
nakon parlamentarnih i EU 
izbora.

Apsolutna podrška
Poruka je to iz Varaždina gdje 

je HDZ-ov nestranački kandidat 
Dragan Primorac dobio apso-
lutnu podršku pred prepunom 
dvoranom varaždinskog hotela 
Turist, odnosno više stotina 
članova stranke iz Varaždinske 
županije za pobjedu na izbori-
ma za predsjednika Republike 

Hrvatske. Primorac je poslao 
poruku okupljanja i zajedništva. 
- Na predstojećim izborima 
obuhvatit ću široki krug naših 
sugrađana i to ću napraviti 
na način kako je prvi hrvatski 
predsjednik Franjo Tuđman 
napravio 90-ih. Sve što sam 
dosada radio u životu na raznim 
područjima, sve je to važno, ali 
me prvenstveno morate osjetiti 
i upoznati kao čovjeka koji prije 
svega voli ovu zemlju i voli ovaj 
narod. Od 90-e sam vezan za 
stranku, i ja i moja obitelj. Bit 
ćete ponosni na mene kao pred-
sjednika jer na ovim izborima 
radi se o budućnosti naše ze-
mlje. Hrvatska ne može još pet 
godina čekati na osobu koja će 
poštivati Ustav i institucije ove 
zemlje kao i njene građane. To je 
moja ključna poruka iz Varaždi-
na - kazao je HDZ-ov kandidat. 
Naglasio je i kako u Hrvat-
skoj imamo paradoksalnu si-
tuaciju gdje je s jedne strane 
jedna od najuspješnijih vlada 
Europe, dok s druge strane 
imamo predsjednika koji se 
ističe svojom bahatošću, ne 
priznaje institucije i Ustav te 
radi podjelu među ljudima 
koja se, nažalost, već duboko 
uvukla među građane Hrvatske. 
- Sada je kriza jer treba izabrati 
pravog predsjednika da vodi 
Hrvatsku i prevladat ćemo 
tu krizu. Kada imate pravu 
osobu na mjestu predsjednika 
i ovako uspješnu vladu, nema 
toga što se zajednički ne može 
napraviti. - poručio je Primorac. 
U svom se govoru dotaknuo 
obrazovanja i činjenice da je 
Hrvatska napredovala sa 7 na 
20 posto visokoobrazovanih 
u hrvatskom društvu te da je 
hrvatski obrazovni sustav na 
22. mjestu po kvaliteti u svijetu. 
Što se tiče izvrsnosti i kompe-
tencija, rekao je da to pitanje 
nema alternativu. Kada je riječ 

HDZ-ov NESTRANAČKI KANDIDAT DRAGAN PRIMORAC VRATIT ĆE 
FUNKCIJU PREDSJEDNIKA NA MJESTO GDJE ONA PRIPADA

U treću izbornu 
pobjedu u ovoj 
godini uvjeren 
je predsjednik 
HDZ-a i premijer, 
Andrej Plenković

Ne želim živjeti
 u zemlji u kojoj 

predsjednik ne poštuje 
zakone, institucije i 
vrijeđa sugrađane”

DAMIR HABIJAN



9Oglas4. rujna 2024., br. 1062 || Regionalni tjednik

Župan Stričak: U obnovu dvorca, uspostavu Regionalnog centra kompetentnosti u poljoprivredi te revitalizaciju perivoja ulažemo 
gotovo 30 milijuna eura, a riječ je o sredstvima iz fondova EU, državnog i županijskog proračuna 

Nekad zapušteni kompleks, 
uskoro vrhunska destinacija

Nakon što je desetljećima 
bio zanemarivan, jedinstve-
ni kompleks Arboretum 
Opeka napokon će dobiti 
potpuno novi sjaj. Prvi ra-
dovi počeli su prije tri godi-
ne i odvijaju se u tri etape, 
putem tri EU projekta. Prvo 
će biti dovršena obnova 
dvorca Opeka, u kojem će 
biti moderan i suvreme-
no opremljen Regionalni 
centar kompetentnosti iz 
poljoprivrede, a potom će 
započeti revitalizacija po-
vijesnog perivoja koji okru-
žuje dvorac. 

- Kompleks arboretuma 
Opeka postat će vrhun-
ska obrazovna, kulturna 
i turistička destinacija ne 
samo Varaždinske župa-
nije i sjevera, nego i cijele 
Hrvatske. U obnovu dvorca, 
uspostavu Regionalnog 
centra kompetentnosti u 
poljoprivredi te revitali-
zaciju perivoja ulažemo 
ukupno gotovo 30 milijuna 
eura, a riječ je o sredstvima 
iz fondova Europske unije i 
državnog proračuna te žu-
panijskog proračuna – isti-
če župan Anđelko Stričak. 

Projekt obnove dvorca 
Opeka je pri samom kraju, 
na zadovoljstvo svih onih 
koji će se u njemu kao sje-
dištu Regionalnog centra 
kompetentnosti u poljopri-
vredi obrazovati i stjecati 
nova znanja i vještine.  

- Dvorac izgrađen još u 
17. stoljeću bit će potpuno 
obnovljen, i to baš na 350. 
obljetnicu prvog spomi-
njanja Opeke davne 1674. 
godine. U dvorcu će se nala-
ziti učenički dom za 40 ko-
risnika, učenika i odraslih 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA - TRI FAZE OBNOVE I REVITALIZACIJE 
KOMPLEKSA ARBORETUM OPEKA 

TRI PROJEKTA U TRI FAZE
1. Rekonstrukcija dvorca Opeka –  

11 mil. eura

1. Uspostava Regionalnog centra 

kompetentnosti u poljoprivredi –  

6,5 mil. eura

1. Arboretum Opeka – održiva 
zelena destinacija – 10,3 mil. eura

koji će se obrazovati u Re-
gionalnom centru. Uređeni 
će biti učenički restoran, 
knjižnica, dnevni boravak i 
informatičke radionice, kao 
i konferencijska dvorana. 
Uz to, u dvorcu će biti važ-
ni sadržaji za učenike, ali i 
sve koji se žele obrazovati 
i usavršavati na području 
poljoprivrede. Naime, na 
raspolaganju će im biti 
četiri suvremeno uređena 
laboratorija za ispitivanje 
tla, vina, ulja i meda, baza 
sjemenja s laboratorijem za 
njihovo ispitivanje, zatim 
vinski praktikum i vinski 

podrum, a uz sve to i četiri 
specijalizirane učionice, 
dvije za floristiku, a dvije 
za hortikulturu – pojasnio 
je župan Stričak.

Treći projekt sada zapo-
činje, a to je revitalizacija 
arboretuma Opeka. Naj-
stariji zaštićeni i najveći 
arboretum u Hrvatskoj, koji 
se prostire na 23 hektara, 
dobit će novi sjaj i nove sa-
držaje. Sve će se odvijati u 
sklopu projekta Varaždin-
ske županije “Arboretum 
Opeka – održiva zelena 
destinacija”.

- Ukupna procijenjena 

vrijednost projekta je 10,3 
milijuna eura, a mi smo 
uspjeli osigurati 6,6 mi-
lijuna eura bespovratnih 
sredstava. Arboretum bi 
trebao dobiti novi sjaj do 
sredine 2026. godine, što 
će biti najljepši poklon uoči 
obilježavanja 80. obljetnice 
njegove zaštite – navodi 
župan Stričak.

Arboretum je oko svojega 
dvorca još sredinom 19. 
stoljeća oblikovao tadašnji 
vlasnik grof Marko Bom-
belles, a danas u njemu 
raste 2.900 pojedinačnih 
primjeraka stabala i grmlja 
iz raznih dijelova svijeta. 
Njihova zaštita, sanacija 
i očuvanje, kao i sadnja 
279 novih stabala i više od 
12.000 grmova posebno 
su značajan dio projekta. 
U cijelom perivoju bit će 
uređene staze, a uz njih 
postavljene klupe, stolovi i 
vrtni paviljoni. Uređen će 
biti senzorni vrt, prostor 
za izložbe na otvorenom i 
vrtne manifestacije, ukra-
sni povrtnjak i voćnjak, a 
svi posjetitelji moći će uži-
vati i uz jezero gdje će biti 
postavljene drvene ležaljke. 
U nekadašnjem bazenu 
izrazite akustičnosti nalazit 
će se pozornica za glazbene 
izvede, a pažnju najmlađih 
plijenit će dječja igrala u 
obliku kukaca. Arboretum 
Opeka imat će i info-točku 
za posjetitelje smještenu 
u Vrtlarevoj kući, zdanju 
koje je također zaštićeno 
kulturno dobro, u njoj će 
se nalaziti suvenirnica, a 
uz nju sjenica u kojoj će 
biti tzv. jednostavno ugo-
stiteljstvo.

Gradilište dvorca Opeka je, uz župana Stričaka, obišao i predsjednik Vlade RH Andrej Plenković

Dvorac Opeka 2023. godine Dvorac Opeka u kolovozu 2024. godine
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Prigodnom svečanošću, ali 
i atraktivnim natjecateljskim 
igrama Udruga žena Vidovec 
obilježila je 24. kolovoza 15 go-
dina svog postojanja i djelovanja.

Udruga je osnovana u kolovo-
zu 2009. godine, a danas broji 
17 članica koje svojim aktivno-
stima, trudom i entuzijazmom 
predano rade na promociji svoje 
udruge, ali i Općine Vidovec te 
cijele Varaždinske županije.

Osim što im je prošle godine 
dodijeljena nagrada “Simply the 
best” za kreativnost, inovativ-
nost i unapređenje turističke 
ponude od strane Udruge hrvat-
skih putničkih agencija, članice 
udruge organiziraju različite 
radionice, humanitarne aktivno-

sti te njeguju suradnju s ostalim 
srodnim udrugama.

Čestitke su članicama udru-
ge uputili i zamjenica župana 
Silvija Zagorec, načelnik Op-

ćine Vidovec Bruno Hranić te 
Krunoslav Bistrović, predsjed-
nik Općinskog vijeća Općine 
Vidovec.

Predsjednica Udruge žena 

Vidovec Ivanka Lonjak je u 
svom obraćanju nabrojila sve 
aktivnosti udruge, zahvalila se 
općini i županiji na suradnji te 
je posebno spomenula humani-
tarnu notu njihovog djelovanja 
koja nikad nije bila upitna.

Čestitavši članicama na ovom 
lijepom jubileju načelnik Op-
ćine Vidovec Bruno Hranić je 
istaknuo kako je udruga jedna 
od najaktivnijih na vidovečkom 
području, zahvalio im se na 
svemu što rade na promociji 
Vidovca te je obećao daljnju 
pomoć i podršku.

Udruga je tim povodom pri-
premila i Druge Ženske igre, a 
drage gošće stigle su iz brojnih 
prijateljskih društava.

Udruga žena Vidovec obilježila 15 godina postojanja
JEDNA OD NAJAKTIVNIJIH NA VIDOVEČKOM PODRUČJU

NOVO DJEČJE IGRALIŠTE U LEŠTAKOVCU
Novo dječje igralište u Lešta-
kovcu završeno je i spremno 
za najmlađe, objavila je Općina 
Jalžabet.
Ovo moderno igralište, smješte-
no na novoj lokaciji, dizajnirano 
je s puno pažnje kako bi pružilo 
sigurno i zabavno okruženje za 
djecu svih uzrasta.
– Pozivamo sve obitelji da dođu 

i provedu slobodno vrijeme u 
novom parkiću, a mališane da 
svojim stručnim sudom proci-
jene novo igralište. Hvala svima 
koji su sudjelovali u ovom pro-
jektu i omogućili da naša općina 
postane još ljepše mjesto za 
život – poručili su iz Općine 
Jalžabet. Ali ovo nisu jedini ra-
dovi koji se odvijaju na području 

Općine Jalžabet.
U Kelemenu se obnavlja crkva, 
u vrtiću Potočić radi se na 
dogradnji novih prostora za 
mališane, a na nogometnom 
igralištu u Novakovcu postav-
ljena je nova ograda i kućice. 
Svi ovi projekti od velikog su 
značaja za budućnost Općine 
Jalžabet.

GRAD NOVI MAROF

Za poljoprivrednike 

gotovo 45.000 eura
Grad Novi Marof i u ovoj je 

godini nastavio s potporama 
male vrijednosti usmjerenih 
na poljoprivrednike, a jedan 
dio sredstava dodijeljen je 26. 
kolovoza u Kulturnom centru 
Ivan Rabuzin.

Radi se o potporama male 
vrijednosti za ulaganje u ma-
terijalnu imovinu na poljopri-
vrednim gospodarstvima u 
2024. godini, a ugovore sa 38 
poljoprivrednika u ukupnom 
iznosu od 44.990,09 eura pot-
pisao je gradonačelnik Siniša 
Jenkač.

- Potpisali smo jedan dio 
godišnjih potpora našim po-
ljoprivrednicima. Radi se o 
potporama male vrijednosti 
i to potpore za koju su naši 
poljoprivrednici najzainte-
resiraniji, a to su ulaganja u 
materijalnu imovinu, nabavu 
strojeva i slično. Radi se o 
gotovo 45.000 eura, s time da 
je Grad Novi Marof za ovu go-
dinu predvidio 80.000 eura za 
potpore poljoprivrednicima u 
različitim sektorima - rekao je 
novomarofski gradonačelnik.

Dodao je kako je otvoreno 
još nekoliko natječaja i to za 
očuvanje pčelinjeg fonda, za 
umjetno osjemenjivanje plot-
kinja u stočarstvu te potpore 

za sadnicu voćaka, višegodiš-
njeg ljekovitog bilja i loznih 
sadnica, dok će se u naredno 
vrijeme raspisati i pozivi za 
okrupnjavanje i povećanje 
poljoprivrednog zemljišta i za 
kupnju rasplodnih životinja.

Potpora za ulaganje u ma-
terijalnu imovinu dobio je i 
OPG Jakopović čiji je vlasnik 
Mladen Jakopović rekao kako 
su ovakve potpore u poljopri-
vredi u svakom slučaju dobro-
došle za sve poljoprivrednike.

- Na takav način poljopri-
vrednici si mogu pomoći 
sve one razine koje nisu pot-
krijepljene sa županijskim 
mjerama, Agencije za plaća-
nje, odnosno Ministarstvom 
poljoprivrede, a opet moraju 
biti u skladu sa zajedničkom 
poljoprivrednom politikom 
- rekao je Jakopović dodav-
ši kako se ovakve mjere na 
lokalnim razinama provode 
svake godine, zbog čega si 
poljoprivrednici mogu kupiti 
novi stroj ili opremu.

Dodao je kako grad Novi 
Marof ima relativno visoki in-
deks razvijenosti te s te razine 
poljoprivrednici teško dobiju 
sredstva Agencije za plaćanja 
u poljoprivredi, ribarstvu i 
ruralnom razvoju.

U varaždinskom naselju 
Banfica, igralište u Vuko-
varskoj ulici popularno je 
okupljalište svih stanovnika 
tog dijela grada, naročito u 
poslijepodnevnim satima i 
navečer.

Inicijativu građana za ure-
đenje igrališta prihvatila je 
gradska uprava pa su 29. ko-
lovoza gradonačelnik Grada 
Varaždina Neven Bosilj, za-
mjenik gradonačelnika Mi-
roslav Marković i direktorica 
Parkova Jelena Sekelj predali 
građanima na upotrebu pot-
puno obnovljeno igralište.

Tom prigodom održali su 
konferenciju za novinare na 
kojoj je gradonačelnik Bo-
silj naglasio: “Od ukupno 
pedeset i jednog igrališta u 
Varaždinu, ove će godine biti 
obnovljeno 10 igrališta, za što 
ćemo uložiti 300.000 eura. 
Ovo igralište obnovljeno je 

na temelju inicijative građa-
na s kojima smo razgovarali. 
Nemojte se zato začuditi što 
možete vidjeti i neka starija 
igrala koja su ovdje 50 godina 
i za koje su građani tražili 
da ostanu. No ovo nije samo 
dječje igralište, to je i košar-
kaško igralište s odličnom 
podlogom, multifunkcionalno 
odbojkaško igralište na kojem 
će djeca moći igrati tradici-
onalne igre poput “školice”.” 
Gradonačelnik je najavio i 
raspisivanje natječaja za ure-
đenje igrališta u prigradskim 
naseljima. Najavio je ure-
đenje igrališta u Zbelavi i u 
Črncu gdje će biti i igralište 
za košarku. Naglasio je da 
se vodi briga o prigradskim 
naseljima podsjetivši na pri-
mjer igrališta u Gojancu. 
– Svake godine uređujemo 
i povećavamo broj igrališta. 
Ni jedan veliki grad u Hr-

vatskoj nema takav standard 
da na svakih 850 stanovnika 
imamo dječje igralište. To je 
nadstandard koji košta, ali to 
je smjer, jedan od načina kako 
pozitivno utječemo na demo-
grafske tokove – zaključio je 
gradonačelnik Neven Bosilj.

Jelena Sekelj opisa la je 
uspješnu suradnju s građani-
ma Banfice: “Parkovo igralište 
u Vukovarskoj nije samo igra-
lište. To je srce ove zajednice 
jer tu svoje slobodno vrijeme 
na različitim sadržajima pro-
vode i mala djeca, i mladi, i ro-
ditelji i bake i djedovi. Njegova 
obnova je rezultat uspješne 
suradnje s lokalnom zajed-
nicom, gdje smo zajednički 
stvorili prostor koji odgovara 
potrebama svih generacija.”

Ušteda
Zamjenik gradonačelnika 

Miroslav Marković naglasio 

je kako je direktna suradnja 
s građanima ključna. Nakon 
ukidanja vijeća mjesnih od-
bora i uvođenja participativ-
nog proračuna putem kojeg 
građani mogu predlagati i 
davati ideje na dobrobit cijele 
zajednice, rezultati su vidljivi. 
Naveo je primjer igrališta 
u Zbelavi za koje su inicija-
tivu pokrenuli sami građa-
ni tog prigradskog naselja. 
– Iz društvenog doma u Zbe-
lavi našli smo jednu parcelu 
na kojem će biti uređeno 
igralište. Eto, prošli tjedan 
razgovarali smo o uređenju 
“bregeca” na Banfici, što gra-
đani žele i kako ga urediti. 
To je put kojim treba ići jer 
je nekadašnja mjesna uprava 
zakazala upravo na tome. Na 
njihovim naknadama uštedje-
li smo 150.000 eura koje smo 
prebacili u ovakve projekte – 
pojasnio je Marković.

SURADNJA GRAĐANA, GRADA VARAŽDINA I PARKOVA

Obnovljeno igralište u 
Vukovarskoj ulici na Banfici
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	 Temeljem	članka	23.	a		Zakona	o	predškolskom	odgoju	i	obrazovanju	("Narodne	novine",	broj	
10/97,	107/07,	94/13,	98/19	i	57/22)	te	Pravilnika	o	sadržaju	i	trajanju	programa	predškole	(„Narodne	
novine	broj	107/14),		Upravno	vijeće	Dječjeg	vrtića	„Varaždin“	objavljuje	

JAVNI POZIV
ZA UPIS DJECE U PROGRAM PREDŠKOLE

ZA 2024./2025. PEDAGOŠKU GODINU

	 Pozivaju	se	roditelji	predškolske	djece	rođene	u	razdoblju	od	1.4.2018.	do	31.3.2019.	godine	
koja	nisu	obuhvaćena	redovitim	programom	predškolskog	odgoja	na	upis	djece	u	program	predškole.	
	 Program	predškole	obvezan	 je	 za	 svu	djecu	koja	nisu	obuhvaćena	 redovitim	programom	
predškolskog	odgoja	u	godini	prije	polaska	u	osnovnu	školu.
	 Djeca	 s	 teškoćama	mogu	se	prijaviti	 i	dvije	godine	prije	polaska	u	osnovnu	školu	ukoliko	
dostave	Rješenje	o	kategorizaciji	nadležne	ustanove.

Program	predškole	obvezan je i besplatan	i	provodit	će	se	od	15. listopada 2024. godine do 31. svibnja 
2025. godine (odnosno do ispunjenja 250 sati) u Dječjem vrtiću „Varaždin“ – objekt Aleja, Aleja kralja 
Zvonimira 9, Varaždin.

	 Obrazac	zahtjeva	za	upis	možete	preuzeti	u	Upravi	Dječjeg	vrtića	„Varaždin“	ili	na	web	stra-
nicama	vrtića	(www.djecjivrticvz.hr).

 Zahtjev za upis mogu podnijeti roditelji ili skrbnici djece s prebivalištem na području grada 
Varaždina.

	 Uz	zahtjev	potrebno	je	obvezno	priložiti	sljedeću	dokumentaciju:
	 -	rodni	list	ili	izvadak	iz	matice	rođenih	za	dijete	(preslika)
	 -	uvjerenje	o	prebivalištu	djeteta	i	najmanje	jednog	roditelja	(ne	starije	od	6	mjeseci)
	 -	potvrda	o	obavljenom	sistematskom	pregledu	djeteta	koju	izdaje	nadležni	pedijatar,	
	 -	ukoliko	se	radi	o	djetetu	s	teškoćama	u	razvoju:	preslika	zdravstvene	i	druge	dokumentacije	
	 		(sukladno	članku	6.	Državnog	pedagoškog	standarda)

	 Zahtjevi	za	upis	s	priloženom	dokumentacijom	podnose	se	u	razdoblju	

od 04. rujna 2024. do 30. rujna 2024. godine

 u	Upravi	Dječjeg	vrtića	„Varaždin“,	Dravska	1,	42000	Varaždin	u	vremenu	od	8,00	do	12,00	sati.

DJEČJI VRTIĆ „VARAŽDIN“

REPUBLIKA	HRVATSKA
DJEČJI	VRTIĆ	„VARAŽDIN“
Dravska	1,	42000	Varaždin
Tel:	042/203-253;	ravnatelj
							042/203-254;	tajništvo
E-mail:	info@djecjivrticvz.hr
KLASA:				601-02/24-01/5
URBROJ:		2186-96-24-1
Varaždin,			26.	kolovoza	2024.

20
godina sa vama

Since 2003

PRIDRUŽI SE NAŠEM 

PROIZVODNOM

TIMU!
Jednostavno je, 

prijavi 

se na 
posao@marlex.hr

Zahvaljujući ovom projektu, Varaždin će ostati grad zdravih i lijepih stabala otpornijih na klimatske promjene, dok će građani moći u 
njima uživati znajući da je briga o zelenom blagu grada povjerena brižnim stručnjacima

Projekt ArboCroatia: međunarodnom suradnjom 
do novih saznanja o njezi varaždinskih stabala

Završio je dvogodišnji me-
đunarodni projekt koji će 
promijeniti način na koji se 
stručnjaci brinu o gradskim 
stablima, a u kojem su sudje-
lovali i varaždinski Parkovi. 
U Erasmus+ projektu Ar-
boCroatia, punog naziva 
“Razvoj digitalnih 
oblika učenja 
i novih certi-
fikacijskih 
programa 
u  p o -
d r u č j u 
arbori-
kulture 
i urba-
nog šu-
marst va 
na razini 
JI Europe”, 
stručnjaci iz 
Hrvatske sura-
đivali su s kolegama 
iz Češke i Njemačke na mo-
dernizaciji, digitalizaciji i 
dostupnosti obuke za rad sa 
stablima.

Strategija
Projektom je koordinira-

la hrvatska tvrtka Urbani 
šumari d.o.o. S partnertima 
Český svaz ochránců přírody 

Arboristická akademie iz Češ-
ke i European Arboricultural 
Council iz Njemačke radili 
su na uvođenju europskog 
certifikacijskog programa za 
izvedbene radnike sa stabli-
ma, izvornog naziva Euro-
pean Tree Worker (ETW), u 

Hrvatsku. Osnovan 
je certifikacij-
ski centar za 

obrazovanje 
i polaganje 
i spita za 
b u d u ć e 
c e r t i f i -
c i r a n e 
izvedbe-
n e  r a d -

n i k e  s a 
s t a b l i m a . 

P r o g r a m 
obrazovanja 

kompleksan je spoj 
teorijskih i praktičnih 

dijelova, dok ispit traje više 
sati kroz 2 dana te obuhvaća 
teorijsko i terensko ispiti-
vanje po detaljno razrađe-
nim smjernicama uz strogu 
kontrolu. Jedan od ispitiva-
ča kojemu je povjeren ovaj 
odgovoran posao je Josip 
Kaniški iz Parkova, što je još 
jedna potvrda koliko se cijeni 

Potvrda
 stručnosti za 

Parkove – zaposlenik 
RJ Zelene površine 
Josip Kaniški jedan 

od ispitivača na 
ispitu za ETW 
certifikataciju

VARAŽDINSKI PARKOVI POSTAVLJAJU NOVE STANDARDE U NJEZI URBANIH STABALA

stručnost zaposlenika ove va-
raždinske komunalne tvrtke. 
Direktorica Parkova Jelena 
Sekelj, posebno je naglasila 
kako su u sklopu projekta 
izrađene strategije za buduće 
upravljanje urbanim stablima 
u Europi, uz konkretne studije 
slučaja iz Varaždina (Hrvat-
ska), Schwelma (Njemačka) 
i Ostrave (Češka Republika). 

- Naši stručnjaci su surađivali 
s kolegama iz drugih zemalja 
i zajedno razvili planove za 
budućnost naših gradova. 
Rezultati ovog projekta su 
važan korak naprijed u brizi 
o našem zelenom nasljeđu. 
Zahvaljujući njemu, Hrvatska 
je postala dio velike europske 
mreže stručnjaka koji se bave 
arborikulturom i urbanim 

šumarstvom, a mi u Parko-
vima smo dobili neprocje-
njivo znanje i iskustvo koje 
koristimo u radu s gradskim 
stablima - ističe Sekelj i dodaje 
pojašnjenje na koji način su 
Parkovi sudjelovali u projektu: 
“Sudjelovali smo u projektnim 
aktivnostima i promicanju ar-
borikulture i urbanog šumar-
stva u javnosti. Kao što je, na 

primjer, izrada informativnih 
tabli o ekološkim benefitima 
stabala u Varaždinu i edu-
kacija 3 naša radnika 2024. 
godine za European Tree 
Workere. Kroz ovaj projekt 
naši stručnjaci su 2023.godine 
svoje znanje nadograđivali na 
EcoShare konferenciji u Pra-
gu, u sklopu koje su posjetili i 
lokacije nagrađene Adapterra 
nagradom za najbolje prak-
se u prilagodbi klimatskim 
promjenama. Neprocjenjivo 
iskustvo bilo je i sudjelova-
nje u radionici EcoShare u 
Global Change Research In-
stitute of the Czech Academy 
of Sciences – CzechGlobe.” 
Parkovi su prepoznali projekt 
ArboCroatia kao priliku za 
usavršavanje i podizanje razi-
ne brige o stablima na najvišu 
razinu u Hrvatskoj jer, kako 
ističu, ulaganje u obrazovanje 
stručnjaka za gradska stabla 
je ulaganje u bolju budućnost 
svih. Zahvaljujući ovom pro-
jektu, Varaždin će ostati grad 
zdravih i lijepih stabala otpor-
nijih na klimatske promjene, 
dok će građani moći u njima 
uživati znajući da je briga o ze-
lenom blagu grada povjerena 
brižnim stručnjacima.
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ELITNA ŽNL: OPĆINSKI DERBI PRIPAO NEDELJANCU
Kompletirano je 3. kolo Elitne ŽNL koje 
je u nedjelju, 1. rujna ponudilo općinski 
derbi u Vidovcu gdje su se sastali domaća 
Budućnost i gosti iz Nedeljanca.
Susret je pratilo čak 600 gledatelja, a 
slavila je momčad Gordana Golika s 2:1. 
Vidovčani su poveli 1:0 u 32. minuti, no 
sedam minuta kasnije Medved je izjedna-

čio na 1:1. Isti igrač donio je Nedeljanča-

nima pobjedu golom u 79. minuti.

U nedjelju, 1. rujna Jalžabet i Trnje odi-
grali su 1:1, dok su Mladost i Novi Marof 
u Margčenu odigrali 0:0.
 Još u subotu do uvjerljive pobjede stigla 
je Bednja deklasiravši Plitvicu u Gojancu 
sa 7:1. Hat-trick za Beletinčane postigao 
je Geljić, dok su po gol dodali Hojski, Kulji, 
Herceg i Mašić. Uvjerljiv je bio tuhovečki 
Polet s 4:1 protiv Razvitka, dok je Ivančica 
s 2:0 bila bolja od Dubravke-Zagorac. 

U Dunjkovcu/Pretetincu u 
srijedu, 28. kolovoza odigrana 
je utakmica pretkola Hrvatskog 
nogometnog kupa. Sastali su se 
domaći Međimurec, aktualni 
osvajač Međimurske premijer 
lige i finalist Međimurskog 
nogometnog kupa te Varteks, 
aktualni osvajač Županijskog 
kupa Varaždinske županije.

Na igralištu Hrašćica skupilo 
se oko 500 gledatelja što iz Me-
đimurja, što iz Varaždina.

– W. S., Varteks – orilo se 
od prve minute s mjesta gdje 
su bili White Stonesi koji su 
2011. godine osnovali svoj klub. 
Polako, ali sigurno klub se 
probijao od posljednje lige, pa 
sada do 3. NL Sjever, četvrtog 
ranga nogometa. Ambicije su 
ove sezone velike – napad na 
vrh Lige te stići do šesnaestine 
finala Hrvatskog kupa.

Ambicije
Stigao je trener Dražen Be-

sek, vrhunsko trenersko ime u 
prvoligaškim okvirima. Doveli 

su nekoliko izlaznih juniora 
prvoligaša Varaždina, a tu su 
iskusna imena Matija Katanec, 
nekadašnji igrač Varaždina, 
Zrinjskog, Radnika i mađarskog 
Mezőkövesda te Dejan Glavica, 
nekadašnji igrač Slaven Belupa, 
Varaždina i Cibalije.

S druge strane mlada mom-
čad Međimurca prevođena 
Bojanom Vručinom, bivšim 
igračem Slaven Belupa, 
a vodi ih Bojanov 
mlađi brat Jurica.

Dobro je Me-
đimurec sta-
jao prvi dio, 
i m ao  d v i j e 
šanse, no ne-
dostaja lo je 
prec i znost i . 
Na kon pr v i h 
45. minuta mreže 
su mirovale iako su 
bolje prilike imali do-
maći nogometaši. U 32. minuti 
Pintarić je s pet metara pucao 
izravno u Banfića, a četiri mi-
nute kasnije Mraz je iz izgledne 
pozicije pucao u blok. Drugi 
dio bolje je otvorio Varteks. U 
64. minuti ubacio je Kanceljak, 
a zabio je Kovačec za 1:0. No, 

samo minutu kasnije penal za 
domaći sastav. Bojan Vručina je 
bio siguran u 66. minuti.

Lutrija penala
Isti rezultat ostao je stajati 

nakon 90 minuta pa se krenulo 
u produžetke. I nakon produže-
taka golovi nisu padali iako su 
obje momčadi imale priliku za 
pobjedu. U 113. minuti Vartek-

sov Kanceljak nije bio 
precizan, a Međi-

murcov Pintarić 
ta kođer n ije 
uspio zabiti u 
118. minuti. 
Krenulo se u 
lutriju jeda-
naesteraca. 
Jakov Pinta-

rić pogodio je 
gredu. Mat ija 

Kanceljak za Var-
teks siguran. Mrazov 

pokušaj obranio je Banfić. 
Renan je bio siguran za Varteks. 
Cerovčec kraj gola.

Siguran za pobjedu Varteksa 
bio je Matova za prolazak u 
šesnaestinu finala Hrvatskog 
kupa!

– Teško, slatko, ali mislim da 

je zasluženo. Teško je reći da po-
stoji favorit u kup utakmicama. 
Važno je da želiš nešto postići. 
Bilo je situacija kad je netko 
htio odustati, ali nisu. Dečki su 
trpjeli i to se isplatilo. Ovo je 
bio veliki ulog – da napravimo 
stepenicu više i uspjeli smo. 

Imali smo više koncentracije 
bez obzira na umor – istaknuo 
je Dražen Besek, trener Vartek-
sa, a bivši trener Čakovca, Drave 
iz Ptuja, Slaven Belupa, Osijeka i 
Zagreba, koji je 10 godina radio 
u Kini.

Sada će sa svojim klubom u 

šesnaestini finala na nekog od 
prvoligaša.

– Za mene da bilo koji prvo-
ligaš stigne, to je za nas bingo. 
Da dečki osjete što je visoka 
razina. Kako brzo moraju raz-
mišljati u igri. Dečki krvavo 
rade, i nagradilo ih je. Ja bih 

Nogometni klub Sloboda 
početkom Špancirfesta na 
svom stadionu organizirao 
je sportsku manifestaciju 
3. Špancir Kup Dechatlon 
Varaždin 2024.

Natjecali su se dječaci 
rođeni 2014., 2015., 2016. i 
2017. godine.

Na turniru odigrane su 
92 utakmice, a nastupilo je 
500 mladih nogometaša iz 
20 hrvatskih i slovenskih 

klubova.
U kategoriji U-8 najbolji 

je bio Lumen 1, 2. mjesto 
osvojila je Podravina, dok 
je treći bio Slaven Belupo. 
Najboljim golmanom ovoga 
uzrasta proglašen je Ivan 
Mešnjak (NK Slaven Be-
lupo), najbolji strijelac s 9 
golova bio je Fran Kovačić 
(NK Sloga), a najbolji igrač 
Noah Kečkan (NK Lumen 
1).

U kategoriji U-9 zlatne 
medalje osvojila je sloven-
ska Mura, 2. mjesto Novi 
Marofa, a broncama su 
se okitili nogometaši ča-
kovečke Sloge. Najboljim 
golmanom uzrasta progla-
šen je William Fegeš (NK 
Sloga), najboljim strijelcem 
sa 8 golova proglašen je 
Adam Kraljić (NK Sloga), 
a najbolji igrač bio je Lan 
Gmuškovnjak (NK Mura).

Najbolji Lumen, Mura, C
 u svojim kateg

ČAK 500 MLADIH NOGOMETAŠA NA TURNIRU ŠPANCIR KUP DECHATLON VARAŽDIN 2024.

NOGOMETAŠI VARTEKSA POBIJEDILI MEĐIMUREC I PLASIRALI SE U ŠESNAESTINU FINALA HRVATSKOG KUPA

Nakon prvih 90 minuta rezultat je bio 1:1. Za Varteks je zabijao Dino Kovačec, a za domaćina Bojan Vručina. Nakon dva produžetka golovi nisu padali, već smo pobjednika dobili nakon izvođenja 
kaznenih udaraca.

Dečki krvavo rade, i nagradilo ih je, 
a bilo koji prvoligaš za nas je bingo

Za Varteks su 
sigurni iz penala 

bili Kanceljak, 
Renan i 
Matova

SPORT
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najradije, Hajduk ili Dinamo, 
pa i Varaždin. Zašto ne? Ne 
treba se bojati priznati gdje smo 
u ovom trenutku, jer stepenice 
se ne smiju preskakati – dodao 
je Besek.

Izazov
Sretan zbog prolaska bio je 

Dejan Glavica, koji je prošle 
sezone bio najbolji strijelac 
Varteksa.

– Umorni smo, ali baš onako 
ponosni. Igrat ćemo protiv 
prvoligaša to je velika nagrada 
za naš rad – dodao je Glavica.

Međimurcu se drugu godinu 
zaredom dogodilo da ispada u 
pretkolu Hrvatskog kupa.

– Ostaje žal. Bilo smo al pari, 
ako ne i čak bolji protivnik u 

umen, Mura, Celje i Pregrada
ojim kategorijama

ČAK 500 MLADIH NOGOMETAŠA NA TURNIRU ŠPANCIR KUP DECHATLON VARAŽDIN 2024.

NOGOMETAŠI VARTEKSA POBIJEDILI MEĐIMUREC I PLASIRALI SE U ŠESNAESTINU FINALA HRVATSKOG KUPA

Nakon prvih 90 minuta rezultat je bio 1:1. Za Varteks je zabijao Dino Kovačec, a za domaćina Bojan Vručina. Nakon dva produžetka golovi nisu padali, već smo pobjednika dobili nakon izvođenja 
kaznenih udaraca.

Dečki krvavo rade, i nagradilo ih je, 
a bilo koji prvoligaš za nas je bingo

NOGOMETAŠI VARAŽDINA MINIMALNO POBIJEDILI LOKOMOTIVU
Nogometaši Varaždina u nedjelju, 1. rujna odigrali 
su susret 5. kola SuperSport HNL-a i stigli do druge 
prvenstvene pobjede. Slavili su protiv Lokomotive 
s 1:0. Trener Nikola Šafarić izveo je sastav: Zeleni-
ka – Mamić, Ba, Nekić – Maglica, Belcar, Marina, 
Boršić – Mitrovski, Dabro, Šego.
Imali su Varaždinci u prvom dijelu nekoliko izra-
zitih prigoda za postizanje pogotka. U 19. minuti 
Dabro je ušao iz drugog plana, no sjajno je reagirao 
vratar Šubarić. U 35. minuti pucali su Šego i Mi-

trovski, no oba udarca je obranio domaći golman 
Šubarić, a potom je Mitrovski iz odbijanca pogodio 
okvir vrata. U 46. minuti sjajno je pucao Šego, no 
još je bolje obranio Lokomotivin čuvar mreže.
U 50. minuti kazneni udarac za Varaždin. Šego je 
ušao u kazneni prostor srušio ga je Šubarić i sudac 
Kolarić je pokazao na bijelu točku. Siguran za 1:0 
bio je Mitrovski u 51. minuti.
Sedam minuta kasnije Dabro je izbio sam ispred 
pred golmana Lokomotive, no promašio je čitav 

okvir. Mogao je Varaždin do drugog gola u 78. 
minuti, ali Mitrovski je pogodio vratnicu nakon 
sjajne asistencije Šege. Pet minuta kasnije ponov-
no je domaći vratar bio na visini zadatka obranivši 
pokušaj Mamića.
Varaždinci su tako stigli do minimalne pobjede. 
To je druga ovosezonska pobjeda varaždinskog 
sastava s kojom je ostao na 5. mjestu. Slijedi 
reprezentativna stanka, a potom Varaždincima 
gostovanje kod Šibenika. (it)

Oko 1600 rukometaša i rukometašica iz sedam država u četiri 
dana odigralo je 328 utakmica u čak sedam sportskih dvorana 

diljem Međimurja.

Održan jedan od najmasovnijih 
rukometnih turnira u Hrvatskoj

U dvorani Graditeljske 
škole Čakovec u nedjelju, 24. 
kolovoza održana je velika 
završnica četvrtog izdanja 
Pozoj Handball Cupa. Pred 
punom dvoranom navijača 
odigrano je finalnih osam 
utakmica i dodijeljene su 
medalje najboljim ekipama 
u kategorijama U-11, U-13, 
U-15 i U-17.

Do naslova prvaka u naj-
mlađoj kategoriji dječaka do 
11 godina došla je domaća 
ekipa Muškog rukometnog 
kluba Čakovec, pobijedivši 
ekipu Rukometnog kluba 
Metalac rezultatom 18:11. 
Među djevojčicama istog 
uzrasta najuspješnije su bile 
rukometašice Rukometnog 
kluba Lokomotiva koje su u 
finalu odmjerile snage s polj-
skom ekipom SPR Grunwald 
Ruda Śląska. U kategoriji 
trinaestogodišnjaka doma-
će ekipe MRK-a Čakovec i 
ŽRK-a Zrinski zauzele su 
druga mjesta. Rukometaši 
MRK-a u finalu su izgubili 
od rukometaša Rukometnog 
kluba Zadar 2013, a igračice 
ŽRK-a Zrinski od Ruko-
metnog kluba Lokomotiva 
Zagreb. Prva utakmica za-
vršila je rezultatom 18:9, a 
druga 14:7.

Uzbudljiva utakmica pet-
naestogodišnjaka i to između 
Muškog rukometnog kluba 
Sesvete i Rukometnog kluba 
Zadar 2013 rezultirala je još 
jednom pobjedom Zadrana. 
Ekipu iz Sesveta na kraju su 
savladali s tri gola razlike 
(19:16). U istovjetnoj kate-
goriji djevojaka slavile su 
Slovakinje MHK Bytča koje 
su se u finalnoj utakmici 
pokazale boljima od Ženskog 
rukometnog kluba Koka, 

POZOJ HANDBALL CUP U MEĐIMURJU

Međimurcu se 
drugu godinu 
zaredom 
dogodilo da 
ispada u pretkolu 
Hrvatskog kupa

PIŠE: IVAN TOMAŠKOVIĆ
ivan@regionalni.com

pobijedivši ih 21:16.
Utakmice najstarijih dob-

nih skupina ujedno su bile 
najnapetije. Najstariji dje-
čaci, uzrasta 17 godina, iz 
Rukometnog kluba Zadar 
2013 nisu uspjeli osigurati 
još jednu medalju zlatnog 
sjaja. U zadnjoj utakmici 
bolji od njih bili su rukome-
taši Muškog rukometnog 
kluba Sesvete. Utakmica je 
završila rezultatom 18:10 u 

korist Sesveta. Šećer na kraju 
turnira bila je najiščekivani-
ja utakmica u kojoj su snage 
odmjerile najstarije rukome-
tašice Ženskog rukometnog 
klub Zrinski i Rukometnog 
kluba Podravka. Pred punim 
tribinama GOC-a domaće 
igračice zaključile su po-
sljednju utakmicu turnira 
rezultatom 21:15 i odnijele 
zasluženu pobjedu sa šest 
golova razlike.

U kategoriji U-10 1. mje-
sto osvojilo je Celje, drugi 
je bio Varteksa, a treće-
plasirana Mura. Najboljim 
golmanom ovog uzrasta 
postao je Petar Štrlek (NK 
Varteks), najbolji strijelac s 
8 golova bio je Luka Rkman 
(NK Celje), a najbolji igrač 
Filip Hrvačanin (NK Celje).

U kategoriji igrača rođe-
nih do 2014. godine zlata 
su osvojili nogometaši Pre-

grade, srebra nogometaši 
Međimurja, a treći je bio 
Varteks. Najbolji je golman 
u ovoj kategoriji bio Petar 
Šoman (NK Pregrada), naj-
bolji strijelac Dino Kovačić 
sa 8 postignutih golova (NK 
Međimurje), a najbolji igrač 
Neo Papeš (NK Pregrada).

Najboljem golmanu, stri-
jelcu i igraču na svečano-
sti proglašenja rezultata 
dodijeljene su medalje a 

igračima najboljih timova 
medalje i pehari, koje su im 
uručili predstavnici orga-
nizatora Nedjeljko Novak 
i Ervin Jergan te poznati 
nogometni stručnjaci Ma-
rijan Mrmić i Mario Kova-
čević. Najsretnijim su, pak, 
posjetiteljima Turnira na 
završnoj svečanosti pripale 
vrijedne nagrade nagradne 
tombole, koju su za tu pri-
liku priredili organizatori.

90 minuta. Oni su na kraju bili 
smireniji i to je presudilo. Bilo 
je jako teško, većina mojih dečki 
radi. Vidjelo se u produžecima 
razlika u rangu, iako smo u 
prvih 90 minuta mi bili ti koji 
smo imali više prilika. Baš sam 
tužan – ističe Jurica Vručina, 
trener Međimurca.

Snužden je bio Bojan Vruči-
na, koji je počeo u Podravini i 
Varteksu, kasnije se afirmirao 
u Slavenu, da bi potom igrao za 
njemački Duisburg, izraelski 
Hapoel Tel Aviv, grčki Pan-
serraikos, mađarski Kaposvar, 
a lbansku Shkëndiju, grčku 

Trikalu, slovenski Rudar iz 
Velenja i jordanski Shabab Al-
Ordon Club.

– Nije lako s 40 na leđima, 
no nekako sam si našao do-
bitnu formulu – jedan trening 
nogometni, pa jedan trening u 
teretani. Nogomet obožavam, 
on mi je sve na svijetu i dok 
god ću moći igrat ću– istaknuo 
je Bojan Vručina koji je ipak 
izašao u drugom dijelu. Imali 
smo bolje, zrelije šanse. Svaka 
čast mojim suigračima na bor-
bi. Tužni smo, ali možemo biti 
ponosni – zaključio je Bojan 
Vručina. 
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Nadbiskup Kutleša u svojoj je propovijedi naglasak stavio na autentično doživljavanje vjere, ali i življenje onog što Isus Krist 
propovijeda i zapovijeda

“Ludbreg je središte duha, mira i zajedništva i 
neka se ta poruka prelije na cijelu Hrvatsku”

Na tisuće vjernika pro-
teklog je vikenda stiglo u 
Ludbreg na tradicionalno 
hodočašće. Središnje vjersko 
slavlje odvijalo se u nedjelju, 
kad su hodočasnici od ranih 
jutarnjih sati pristizali u Lud-
breg kako bi bili dio tradicije 
duge stoljećima.

Središnje euharist ijsko 
slavlje predvodio je mons. 
Dražen Kutleša, zagrebački 
nadbiskup u zajedništvu s 
biskupima i svećenicima.

Tradicionalna je to proslava 
u jedinom euharistijskom 
svetištu u Hrvatskoj, svake 
godine prve nedjelje u rujnu, 
kojoj prethodi bogati dese-
todnevni duhovni program 
“Dani ludbreške Svete nedje-
lje”. Misnom slavlju pretho-
dila je procesija s relikvijom 
Predragocjene Krvi Kristove 
od župne crkve Presvetoga 
Trojstva u Ludbregu do za-
vjetne kapele odnosno sveti-
šta na otvorenom.

Na misi su se okupili i pred-
stavnici političkog života, 
državnih i mjesnih vlasti, 
a pozdravnu riječ uputio je 
potpredsjednik Hrvatskog 
sabora Željko Reiner.

Življenje vjere
- Meni je drago da i ove go-

dine kao i niz ranijih godina 
imam prigodu obratiti se u 
ime Hrvatskog sabora koji je 
i pokrovitelj ovog događaja. 
Hrvatski sabor davno se za-
vjetovao na gradnju kapelice, 
stjecajem okolnosti on je 
ispunjen tek 1994. godine. 
Ovdje se okuplja ogroman 
broj hodočasnika iz raznih 
dijelova Hrvatske kako bi čuli 
poruke predvoditelja misnog 
slavlja – rekao je Reiner.

Nadbiskup Kutleša u svojoj 
je propovijedi naglasak stavio 
na autentično doživljavanje 
vjere, ali i življenje onog što 
Isus Krist propovijeda i za-
povijeda. Posebno je naglasio 
odgovornost svih katolika, a 
posebice onih političara koji 
se tako deklariraju, da svoju 
vjeru ne smiju zatomiti u 
javnom životu, već djelovati 

tako da kršćanstvo oblikuje 
naš život kao zajednice. Me-
tropolit zagrebački kazao je 
da kršćanstvo ne može biti 
stavljeno u isti rang kao neke 
sociološke teorije i upozorio 
na činjenicu da se Europa 
odriče svojih kršćanskih ko-
rijena, referirajući se ne papu 
Benedikta XVI.

– Ni jedna politika ne može 
opravdati podvrgavanje za-
povijedi božjih odredbama 
ljudskim. Moramo kao narod 
oporaviti karakter da bismo 
mogli reći “da” onom što 
našoj domovini treba, a “ne” 
onom što joj ne treba – naveo 
je monsinjor Kutleša te naveo 
da kršćanstvo nije teorija niti 
ideologija, već način života.

Hodočasnicima se, u ime 
predsjednika Vlade RH, An-
dreja Plenković, pridružila 
i ministrica zaštite okoliša i 
zelene tranzicije, Marija Vuč-
ković koja je istaknula kako 
joj je zadovoljstvo biti danas 
u Ludbregu u tom mnoštvu 
hodočasnika i nazočiti ovom 
bitnom događaju.

Važan dan za  
Ludbreg

Uoči misnog slavlja varaž-
dinski župan Anđelko Stričak 
podsjetio je kako je Ludbreg 
najposjećenije hodočasničko 
mjesto na sjeveru Hrvatske.

- Dan je to kada se više 
okrećemo prema samome 
sebi i svojim bližnjima i kada 
smo zahvalni na svakom 
darovanom danu i daru. Za 
Ludbreg je ovo važan dan, ne 
samo zbog Svete nedjelje, tog 
duhovnog dijela, nego i zbog 
gospodarskog i turističkog 
dijela. Grad je već danima pun 
hodočasnika i upravo dolazak 
svih tih hodočasnika najbolje 
govori i važnosti ovog mjesta 
- rekao je Stričak. Ludbreški 
gradonačelnik, Dubravko 
Bilić kazao je kako je Sveta 
nedjelja najveći dan u gradu 
Ludbregu – Ludbreška Sveta 
nedjelja, tradicionalan doga-
đaj koji okuplja stotine tisuća 
vjernika.

- Ove godine obilježavamo 
i 30 godina našeg prošteni-
šta. Za nas je ovo iznimno 
važan događaj jer Ludbreg je 
jedinstveno mjesto u Hrvat-

NAJPOZNATIJE HRVATSKO PROŠTENIŠTE I OVE GODINE PRIVUKLO NA TISUĆE VJERNIKA

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

lomljenja hostije na tri dijela 
potekla prava krv. Zaprepa-
šten i silno preplašen, sveće-
nik je brzo završio svetu misu.

Tekućinu iz kaleža pospre-
mio je u staklenu posudicu, 
skrio, i o događaju šutio do 
kraja života. Tek na samrti 
javno je priznao što se do-
godilo i ampulu s tekućinom 
predao na čuvanje svojoj 
subraći svećenicima u župnoj 
crkvi Presvetog Trojstva.

Glas o tome događaju brzo 
se pronio cijelim krajem. 
Narod je u sve većem broju 
počeo dolaziti u Ludbreg. Svi 
su željeli vidjeti taj opipljivi 
i svima vidljivi znak Božje 
prisutnosti u maloj staklenoj 
posudici. Predaja govori da su 
se od toga vremena u Ludbre-
gu počela događati čudesna 
ozdravljenja na zagovor Pre-
svetoj krvi.

Iako nema nikakvih 
pisanih dokumenata, 
predaja govori da se 

samo godinu dana 
nakon posvete župne 
crkve u kapelici dvorca 

Batthyany 1411. zbio 

nesvakidašnji događaj. 
Za vrijeme bogoslužja, 
svećeniku koji je 
sumnjajući u istinitost 
riječi Pretvorbe “Ovo 
je tijelo moje” i “Ovo je 
moja krv….” u kaležu je 
nakon lomljenja hostije 
na tri dijela potekla 

prava krv. Zaprepašten 

i silno preplašen, 
svećenik je brzo 
završio svetu misu

Za nas je ovo 

iznimno važan 
događaj jer Ludbreg 
je jedinstveno mjesto 

u Hrvatskoj, jedino 
papinski priznato 
proštenište. To privlači 
brojne vjernike i sve 
one koji žele pronaći 
mir. Ludbreg je 
središte duha, mira i 
zajedništva i volio bih 
da se ta poruka prelije 
na cijelu Hrvatsku.”

DUBRAVKO BILIĆ

skoj, jedino papinski priznato 
proštenište. To privlači brojne 
vjernike i sve one koji žele 
pronaći mir. Ludbreg je sre-
dište duha, mira i zajedništva 
i volio bih da se ta poruka 
prelije na cijelu Hrvatsku – 
poručio je Bilić.

Euharistijsko čudo koje se 
za vrijeme srednjega vijeka 
dogodilo u Ludbregu pro-
slavilo je ovaj grad po cijeloj 
Europi.

Iako nema nikakvih pisanih 
dokumenata, predaja govo-
ri da se samo godinu dana 

nakon posvete župne crkve 
u kapelici dvorca Batthyany 
1411. zbio nesvakidašnji do-
gađaj. Za vrijeme bogoslužja, 
svećeniku koji je sumnjajući 
u istinitost riječi Pretvorbe 
“Ovo je tijelo moje” i “Ovo je 
moja krv….” u kaležu je nakon 
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Među onima koji 
su do kraja iscr-
pivši klasičnu me-
dicinu, razborito 
potražili pomoć 
Borisa Budena je 
62-godišnja Lju-
bica Matić koja 
s obitelji živi u 
Plitvičkoj ulici 
4 u Gojancu. 
-  N e m a  t o g 
savjeta kojeg 
zbog dugogo-
dišnjih bolova 
u leđima ni-

sam tražila, ni propisanog lijeka 
protiv bolova kojeg ja nisam popila. 
Neko vrijeme bila sam gotovo nepo-
kretna. Svatko tko je osjetio muku kad 
si doslovno “prerezan”, dok ti neizdr-
živa bol krene niz živce i kralježnicu 
do nogu, zna o čemu govorim. Terapija 
bioenergijom koju sam u više tretma-
na iskusila u Borisovoj ordinaciji bila 
je ugodna i opuštajuća, te sam već 
nakon prvog ciklusa osjetila znatno 
poboljšanje. Leđa su me prestala 
boljeti i napokon sam mogla zaspati 
kao dijete. Sve skupa s pregledima i 
terapijama je potrajalo, ali je Boris 
usput izliječio još neke moje kronične 

boljke – ističe Ljubica Matić.

Odstranite bol i umor
Dodajmo da je Boris Buden du-

gogodišnji član i poslovni suradnik 
Hrvatskog udruženja za prirodnu ener-
getsku i duhovnu medicinu (zagrebački 
HUPED). Štoviše, ujedno je i član ame-
ričkog Saveza za hipnoterapiju (Natio-
nal bord of hypnosis) te mu je dodijeljen 
stručni naziv “Bord certified hypnotist”. 
- Činjenica je da me salijeću sa svih 
strana, ali ne odustajem od uhodanog 
- individualnog pristupa svakom kli-
jentu. Ponekad to zahtijeva putovanja, 
ali znam se dobro organizirati i svi koji 
trebaju pomoć termine mogu dogovori-
ti na mobitel 099/506-0409 – zaključio 
je Boris Buden.

Činjenica je da me pacijenti salijeću sa svih strana kako bi ih između ostalog “izvukao” iz bolesničke postelje, ali ne odustajem od 
uhodanog - individualnog pristupa svakom klijentu, ističe Boris Buden

“Dok Škoro nema pojma, ja znam 
tko i zašto moje ime doziva”

Varaždinski bioenergetičar Boris 
Buden, kojeg kolege u branši smatraju 
najboljim u Hrvatskoj dosad je čita-
teljima Regionalnog tjednika u više 
navrata približio pojam iscjeljivanja 
bioenergijom. Njegovo uvjerenje, da 
svi možemo poboljšati svoje zdravlje 
i osjećati se bolje uz pomoć ciljanih 
tretmana, dijeli i dr. Wang Mingyong, 
MS, kardiokirurg i liječnik klasične 
kineske medicine.

Rezervirajte termin 
i pomozite si!

Štoviše, spomenuti svjetski poznat 
utemeljitelj teorije faza nastajanja bo-
lesti i integrativne metode liječenja, 
nedavno je putem videolinka raz-
mijenio najnovija pozitivna iskustva 
s Borisom Budenom, našim prvim 
doktorom energetske medicine na 
ovim prostorima. To ne čudi jer je 
njegov najstariji klijent imao 93 go-
dine kada ga je doslovno “izvukao” 
iz bolesničke postelje, a poznato je da 
Boris pomaže kod bolesti kralježnice, 
glavobolje, išijasa, migrene, psihičkih 
poteškoća, cirkularnih problema, 
bronhitisa, astme, a lkoholizma, 
pretilosti, mucanja, strahova, de-
presije, škripanja zubima, grickanja 
noktiju, mokrenja u krevet, odvika-

PACIJENTI OPSJEDAJU BORISA BUDENA, PRVOG DOKTORA ENERGETSKE MEDICINE NA NAŠIM PROSTORIMA:

Ljubica Matić

Boris Buden i dr. dr. Wang Mingyong

vanja od pušenja i niza drugih boljki. 
Podsjećamo, Boris Buden je s vreme-
nom, nakon dugogodišnje prakse, do-
šao do spoznaje da ima svoju metodu 
koju je uspješno koristio bezbroj puta. 
Da je ona postala jedna od iznimno 
ozbiljnih, te visoko strukturiranih 
energetskih metoda liječenja osobno 
je iskusio i dr. Wang Mingyong! 
- Bioterapija je ta koja nastavlja i 
nadopunjuje liječenje klasičnom 
medicinom, a rezultat nesmetanog 
protoka energije je – iscjeljenje. 
Odnosno, to je ono što je najvažnije 
pri vraćanju zdravlja već “otpisanim” 
ljudima s različitim boljkama – govori 
čovjek koji je u više od 15 godina 

prakse primjenom prirodnih ener-
getskih procesa i zakona za buđenje 
vlastitog obrambenog mehanizma 

imuno sustava klijenata, iste nebro-
jeno puta oslobodio užasnih bolova 
vrativši im posljedično i volju za život. 

Pobrinite se za svoje zdrav-

lje, nazovite 099/506-0409 

(Boris) i rezervirajte svoj 

termin. Radno vrijeme je od 

ponedjeljka do petka u vre-

menu od 8 do 13 sati i od 16 

do 18 sati.

Kontakt

Važan je pravilan izbor težine, 
veličine i oblika školske torbe
Školsko razdoblje vrijeme 

je intezivnog tjelesnog i psi-
hičkog razvoja u kojem je 
dijete izloženo nepovoljnim 
vanjskim utjecajima koje 
treba prepoznati i ukloniti 
kako bi spriječili moguće 
poremećaje tjelesno – psi-
hičkog razvoja. Pravilan 
izbor težine, veličine i obli-
ka školske torbe jedan je 
od načina kojim možemo 
prevenirati i spriječiti nepo-
voljno djelovanje vanjskih 
čimbenika na tjelesni razvoj 
djeteta, pojasnili su struč-
njaci Nastavnog zavoda za 
javno zdravstvo Splitsko-
dalmatinske županije.

Procjena medicinsk ih 
stručnjaka i preporuke o 
raspon težini školske torbe 
kako bi se izbjegla bol u 
donjem dijelu leđa i pro-
blemi vezano za koštano 
mišićni sustav, kreću se od 
5 % do 10 % tjelesne težine 
djeteta do maksimalno 15 
% tjelesne težine, iznad čega 
težina školske torbe štetno 
djeluje na koštano mišićni 
sustav i razvoj. Za dijete 
uredne konstitucije i s pra-
vilnim nošenjem školske 

torbe prikladna težina od 
10 % tjelesne težine, znači 
da dijete prosječne težine od 
21 do 25 kg polaskom u školu 
ne bi smjelo nositi torbu težu 
od 2 do 2,5 kg. U razdoblju 
brzog rasta, osobito kod 
adolescentnog zamaha treba 
voditi računa o pojačanom 
stresu na donji dio leđa i te-
žina školske torbe (ruksaka) 
svakako treba biti ispod 10 % 
tjelesne težine.

Osim težine školske tor-
be bitan čimbenik koji će 
smanjiti opterećenje i bol 
u leđima odgovarajuća je 
veličina i oblik školske tor-
be koja mora sezati od ne-
koliko centimetara ispod 
vrha lopatica do nekoliko 
centimetara iznad struka. 
Naramenice torbe moraju 
biti široke, podesive i dobro 
postavljene kako bi težina 
torbe bila ravnomjerno ras-
poređena na oba ramena.

Prema podacima Službe 
za školsku i sveučilišnu me-
dicinu Splitsko-dalmatinske 
županije u zadnjem petogo-
dišnjem razdoblju ukupan 
broj djece s nepravilnim 
tjelesnim držanjem kretao 

ŠKOLSKO RAZDOBLJE VRIJEME JE INTEZIVNOG TJELESNOG I PSIHIČKOG RAZVOJA

se od 25 % do 28 %, dok je 
strukturalne deformacije 
kralježnice imalo oko 6 % 
djece što ukazuje na važnost 
izbora školske torbe priklad-
ne veličine i težine, s ciljem 
poboljšanja zdravlja, sigur-
nosti i dobrobiti učenika i 
jedan je od prioriteta rodi-

telja i školskih ustanova koji 
trebaju zajednički djelovati.

Smjernice za  
roditelje:

1. Kod biranja školske 
torbe (ruksaka) prije sve-
ga trebate voditi računa 
da su vaša djeca modno 

osviještene i osjetljiva na 
pritisak vršnjaka, pa trebaju 
sudjelovati u izboru školske 
torbe koju će rado nositi. 
2. Nemojte pokušati ušte-
djeti novac kupnjom velike 
školske torbe kako bi je di-
jete koristilo više školskih 
godina već torba mora biti 

prikladna visini djeteta. 
2. Naramenice torbe tre-
baju biti podesive tako da 
torba ne visi preko stražnji-
ce djeteta, već treba seza-
ti do iznad struka djeteta. 
3. Torba treba biti izrađena 
od nepropusnog, laganog 

materijala, bez metalnih 
dodataka, sa podstavljenim 
stražnjim dijelom zbog udob-
nosti i s više odjeljaka kako bi 
se sadržaj torbe jednostav-
nije složio i ravnomjerno 
rasporedilo opterećenje. 
4. Redovito kontolirajte i 
“pročistite” sadržaj školske 
torba, budući da djeca če-
sto nose nepotrebne stvari. 
5. Redovito pitajte svoje di-
jete da li mu nošenje školske 
torbe izaziva umor ili bol, 
trnce ili gubitak osjeta u 
rukama, bol i ukočenost u 
vratu...

Torba mora 
biti prikladna 
visini djeteta 
s podesivim 
naramenicama
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Traži se pekar za rad u 
Sloveniji (Bukovci/Ptuj) 

mjesečni prihod cca. 
1800 eura. Kontakt: 
00386 51 312 342  

Branko

MDV-PLUS TRAŽI:

VOZAČ TERETNIH  
CESTOVNIH MOTORNIH  

VOZILA.

POTREBNO ZNANJE RADA 

S KRANOM.

NA NEODREĐENO - 

PUNO RADNO VRIJEME ILI 
UMIROVLJENIK NA POLA 

RADNOG VREMENA

MOLBE SLATI NA
uprava@mdv-centar.hr

ili zvati: 098268315

OMOTI
zzaa  uuddžžbbeenniikkee  ii  rraaddnnee  bbiilljjeežžnniiccee

oossnnoovvnniihh  ii  ssrreeddnnjjiihh  šškkoollaa

004422  221111  887777
  wwwwww..ggiitt..hhrr  ||  sshhoopp@@ggiitt..hhrr

VVaattrroossllaavvaa  LLiissiinnsskkoogg  66  ||  4422  000000  VVaarraažžddiinn

VVeelliikkii  iizzbboorr  
šškkoollsskkoogg  pprriibboorraa

BU-JAN TIM j.d.o.o. – izvo-
dimo: novogradnja, kom-
pletna adaptacija kuća, 
izrada te prekrivanje kro-
višta,  knauf radovi te izra-
da stiropor fasade, mob.: 
098/974-5950 ozn.650c 

SELIDBE – dostava namje-
štaja, bijele tehnike, odvoz 
šute u vrećama i granja, 
čistimo tavane, podrume, 
praznimo kuće, stanove, 
odvozimo dotrajali namje-
štaj, bijelu tehniku, mob.: 
098/906-0658 ozn.352c

STABLA RUŠIMO – orahe 
borove, trešnje, odvoz gra-
nja osiguran. Vrtove freza-
mo,, živice šišamo, mob.: 
099/661-8353 ozn.352c  

ODČEPLJIVANJE svih vrsta 
odvodnih cijevi - stručno 
i povoljno. “Tino”, mob.: 
098/931-7570 ozn.184c    

PARKETI SJAJ - ogleda-
lo Vašeg doma! Sve vrste 
parketa, podova, te obnova 
starih parketa i stepeništa. 
Nazovite s povjerenjem! 
Tel.: 040/682-988, mob.: 
098/242-190 ozn.564c

MIŠAK – iskopi, navozi, ru-
šenje objekata, odvoz šute, 
postava tlakavaca, rubnika, 
kanalizacija, ograde, dovoz 
zemlje, kamena, uređenje 
zelenih površina, malčira-
nje. Mob.: 091/572-3895 
ozn.445c

SOBOSLIKARSKI – fasa-
derski obrt: bojanje unutar-
njih i vanjskih zidova, izrada 
toplinske fasade (stiropor,  
kamena vuna), knauf si-
stem, spušteni stropovi, 
pregradni zidovi. Mob.: 
098/ 9254 – 731 ozn.570c

SOBOSLIKARSKI i KNAUF 
radovi, gletanje, bojanje, 
impregniranje, lakiranje, 
špahtlanje, suha gradnja, 
m o b . :  0 9 8/1969- 4 37 
ozn.219b

K AROSERIJSKI RADO-
VI: osobna, gospodarska i 
teretna vozila, radni i po-
ljoprivredni strojevi, tel.: 
042/207-683 ozn.48c

ADAPTACIJA KUPAONICA 
sa svim radovima, vodovod, 
keramika i knauf. Rušenje i 
ugradnja. Mob.: 097/654-
5646 ozn.1977

IZRADA KROVIŠTA, nad-
strešnica, sjenica, građ. 
limarije, stubišta, nazvati 
na : 098/417-373 ozn.3471

PRIJEVOZ: šljunak, sipina, 
drenaža, drva, odvoz šute 
do 3m³. Mob.: 098/284-
922, 091/601-4351, tel.: 
042/240-663 ozn.205c

SAKAČ PROJEKT d.o.o. 
– renovaci je  s tanova , 
renovaci je  kupaonica , 
elektroinstalacije, mob.: 
099/461-6681 ozn.931c

KNJIGOVODSTVENI servis 
Lipić d.o.o. Varaždin, I. Re-
žeka 4.c, tel. 042/214-711, 
fax: 200-713, e-mail: ured@
biro-lipic.hr. Sastavljamo 
financijska, porezna i druga 
izvješća. ozn.40c

NAJPOVOLJNIJI PRIJE-
VOZ od 0,5 m³  do 5 m³, 
šljunka, sipine, zemlje za 
vrt, pilanska drva. Uređenje 
dvorišta, iskopi i navozi,  
Mob.: 099/3530-180. ozn. 
600c 

RADNIKE – rad na OPG-u 
(zatvoreni prostor) Čako-
vec, mob.: 098/267-897 
ozn.370

TRAŽI SE ženska osoba 
za prodaju svijeća. Mob.: 
097/759-3028 ozn.2590

TRAŽIM ŽENU za sva-
kodnevno il i  povreme-
no kuhanje ručka. Mob.: 
095/791-9885 ozn.2586

CAFFE BAR PIVNICA Pik 
pub Vidovec traži djelatnicu 
na puno radno vrijeme ili 
na pola. Može i studenti-
ce. Mob.: 099/784-3668 
ozn.2580

VOZILA 

EURO-KUKE za vozila, pri-
jevoz vozila, najam priko-
lice, rabljene gume, mob.: 
098/983-3910 ozn. 38c 

KUPUJEM automobil ili 
skuter i sve od Tomosa, 
može i odjavljeno (ošteće-
no). Može i novije. Povolj-
no. Isplata odmah. Mob.: 
098/9656-624 ozn.2418

PRODAJE SE Škoda Octa-
via, 2017. g., prvi vlasnik, 
76.300 km, povoljno. Upi-
tati na mob. 091/602-6468 
ozn.100

OTKUP SVIH vrsta vozila, 
najbolje cijene, isplata od-
mah, mob.: 098/133-0083 
ozn.312b

USLUGE

KUĆE

KUPUJEM KUĆU, u Kuća-
nu, Biškupcu, Jalkovcu itd...: 
095/700-8049 ozn.188c  

NAJAM

IZNA JML JUJEM JED -
NOSOBNI stan dvojici 
studenata u Zagrebačkoj 
ulici, blizina centra. Mob.: 
095/791-9885 ozn.2586

ZEMLJIŠTE

PRODAJE SE  gradilište  
veličine 3100 m² za hotel 
sa zdravstvenim sadržajima 
i sl., na atraktivnoj lokaciji 
u Varaždinskim Toplica-
ma. Mob.: 091/620-6833 
ozn.2598

STANOVI

AUTO-MAK NEKRETNINE 
– prodaje se stan i poslovni 
prostori – novogradnja, od-
mah useljivo – M.P.Miškine 
28 i parkirna mjesta u pod-
zemnoj garaži, Tina Ujevića 
2, Varaždin, mob.: 098/267-
062 ozn.864c 

KUPUJEM STAN u Varaždi-
nu, može i derutno stanje! 
Do 50.000,00 €. Mob.: 
097/600-7014 ozn.286b

POSLOVNI PROSTORI

IZNAJMLJUJE SE poslovni 
prostor od 22m², 30m², 
36m², 65m² u Varaždinu te 
kupujemo kuće, stanove i 
zemljišta u Varaždinu, mob.: 
098/267-062 ozn.864c 

POSAO

ODČEPLJIVANJE odvo-
da strojem (wc,kuhinje...), 
garancija, iskustvo.”ERIK 
ODVODI” 098/1389-232 
ozn.446c  

K U P UJ E M  a u t o m o b i l , 
traktor, kamion, strojeve 
i motocikl, ispravne i nei-
spravne, mob.: 098/777-095 
ozn.2251

ZA SADRŽAJ OGLASA NE ODGOVARAMO

PRIJAMNI URED: Augusta Šenoe 12 (na Gradskoj tržnici Varaždin, prolaz iz Kukuljevićeve ulice)  |  telefon: 042/290-774  
  e-mail: malioglasi@regionalni.com  |  Radno vrijeme: pon - uto: 7.30 - 14.00 h, sri - pet: 7.30 - 15.00 h

MALI OGLASI, ZAHVALE, 
POSLJEDNJI POZDRAVI I SJEĆANJA

ŽELITE LI sigurno i brzo PRO-
DATI VAŠU KUĆU, STAN, 
VIKENDICU. Javite se da 
vas povežemo sa našim kup-
cima. AGENCIJA ŽELIMOR-
SKI. Mob.: 098/166-1177 
ozn.188c 

ODČEPLJIVANJE I SNI-
MANJE K ANALIZACIJE 
kamerom odvodnih cijevi; 
adaptacije kupaona sa svim 
radovima; postavljanje ke-
ramičkih pločica, vodovo-
da… Mob.098/783-060 
ozn.107c  

KROVIŠTA ROKY: pokriva-
nje svim vrstama pokrova, 
adaptacija krova; tesar-
ski i limarski radovi. Mob. 
099/639-9932 ozn.1c    
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VODOVOD, CENTRAL-

NO grijanje, kanalizacija, 

klimatizacija i servis plin-

skih trošila. Kvalitetno i 
povoljno! Kontakt: ZT - 
Zgradarska tehnika d.o.o., 
Nedelišće 095/112-34-70, 
098/213-739, 040/341-
004 ozn.659c

 OSTALO

SOK OD ARONIJE, 100% 
matični sok, vrhunske kvali-
tete. Pomoć kod dijabetesa, 
jačanja imuniteta, bolesti 
srca i krvnih žila, štiti od 
bakterija i virusa, povoljno 
djeluje na probavni sustav, 
ima protuupalna svojstva, 
štiti zdravlje urinarnog su-

stava, stimulira rad štit-
njače. Mob.: 098/455-313 
ozn.3a 

PRODAJU SE industrijska 
drva, kratko piljena, kva-

litetna. Brza i besplatna 
dostava. 5 m³ = 135,00 € 
i 10 m³ = 250,00 €. Mob.: 
092/333-3545 ozn.2882

PRODAJE SE: krunjač ku-

kuruza, novi; plug dvo-

brazdni 10 cola IMT; kotao 
za rakiju 100 l. Telefon: 
042/724-764 ozn.2559

PRODAJE SE grožđe koje 
raste na brajdama. Telefon: 
042/230-921 ozn.2567

VINO domaće, kvalitetno, 
cijep i noja, povoljno. Mob. 
098/132-3608 ozn.2570

PRODAJE SE bijelo i crno 
grožđe. Mob.: 099/662-
3844 ozn.2584

KREDITI

KREDITI preko kreditnih 
kartica (PBZ, Visa, Zaba, 
Rba, Diners…) 12 – 36 
rata. Isplata odmah. Mob. 
099/827-7297 ozn.2523

POZNANSTVA 

VRUĆE SEXY teme  za 
Tebe i mene, javi se neka 
akcija krene. Od 0-24 na 
064/533-333 . Tel./mob.: 
0,46 €/min, 0,63 €/min 
ozn.166c 

Mali oglasi/Zahvale i sjećanja

ZAHVALA

povodom iznenadne smrti supruga, oca, 
djeda i svekra

ZDENKA MIŠAKA
preminulog 24. 8. 2024.  

u 70. godini.

Zahvaljujemo rodbini, kumovima, susjedima, prijateljima i svim 

dragim ljudima na izrazima sućuti te na dostojanstvenom ispraćaju. 
Posebno hvala pogrebnom poduzeću Plantak.

Ožalošćena obitelj

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom suprugu

Zdeno, ovo nije oproštaj,

to je samo pozdrav.
Ono što je lijepo nikad se prođe,
jer u srcu nam ostavlja sjećanja.

Tvoja Lera

*****

DRAGI DEDA
jedno je sigurno,

vrijeme koje smo provele s Tobom

uvijek ćemo pamtiti.
Zauvijek smo Tvoje,

zauvijek si naš.

Unuke Ida i Lea

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom ocu i svekru

Zauvijek ćeš ostati u našim srcima.
Počivaj u miru.

Sandro i Maja

*****

DRAGI ZDENA
Tvoji tragovi ostaju zapisani

u našim srcima zauvijek.

Sin Zoran i snaha Mateja

 
ZAHVALA

povodom ispraćaja našeg 

MILJENKA HABEKA
23. 8. 2024.  

na Varaždinskom groblju.

Ovim putem zahvaljujem obitelji, dragoj mojoj rodbini, kumovima, 

prijateljima, Dravskim prijateljima i susjedima, susjedima iz Kalničke 
ulice… Zahvaljujem vam na svakoj toploj riječi, stisku ruke, zagrljaju 
, posebice onima koji su potegnuli na put izdaleka, prekinuli svoje 

godišnje odmore da bi bili na ispraćaju našeg Miljenka.
Hvala vam svima od srca!!

*****

Otišó  je s mirisima juga…

dal´ je znao da se vratit neće…

Njegova Jasna (Jasenka)

ZAHVALA

povodom smrti našeg dragog

IVANA BUNIĆA
preminulog 30. 8. 2024. u 96. godini života.

Od srca zahvaljujemo svima koji su ga ispratili na posljednji počinak.

Supruga i sinovi s obiteljima

POSLJEDNJI POZDRAV

MARIJANU HAJSOKU
14. 04. 1942. – 27. 8. 2024.

S ljubavlju koju smrt ne prekida,

živjet ćeš vječno u srcima našim.

Supruga Anica, sin Mario, unuci Hana i Jan, snaha Ivanka

SJEĆANJE
na dragog supruga, oca i djeda

IVICU HRELJU – ČIBIJA
7. 9. 2014. – 7. 9. 2024.

S ljubavlju čuvamo uspomene na Tebe!

Tvoji najmiliji: 
supruga Janica, kćeri Martina i Sanja,  

unuci Viktor, Enea, Nila i Vita

SJEĆANJE
na voljenog

IVANA ĐURINA
4. 9. 2022. – 4. 9. 2024.

Voljeni ne umiru nikada,

žive u našim srcima.

Supruga Zlata, sinovi Mario i Matija, 
snahe i unučad

TUŽNO SJEĆANJE
na 

BOŽENU PAVIĆ
27. 8. 2023. – 27. 8. 2024.

Zauvijek u našim mislima.

Kći Janja i Tvoji najmiliji

IN MEMORIAM

JOSIP POP
7. 9. 2020. – 7. 9. 2024.

Zauvijek u sjećanju.
Fališ…

Počivaj u miru.

Bisera

SJEĆANJE

JOSIP KRANJČEC
5. 9. 2021. – 5. 9. 2024.

Postoji nešto što nikad ne umire,

to su uspomene i sjećanja na Tebe.

Nikola, Svjetlana, Lana i Leon

MALI OGLASI 

već od  10 €

ć

Ž

č š
ž Č
š ž

č

Ana - udruga za pomoć 

H R 1 6 2 3 9 0 0 0 1 1 1 0 1 3 3 9 7 1 7

H R 0 0 01

Donacija

HR1623900011101339717

HR00 01

Donacija

Hvala svima koji su donacijom ili sponzorstvom podržali naš rad!
https://udrugaana.hr/Donatori.html
Pomozite i vi uplatom donacije Ana - udruga za pomoć djeci i obiteljima
Žiro račun: IBAN: HR1623900011101339717

Hvala svima koji 

Podržavaju udrugu 
Ana - djecu i mlade.

Predsjednica Udruge  
Ana Duga

POZAJMICE I KREDITI

Zaposleni i umirovljenici
Preko 1/4 primanja
Zatvaramo ovrhe

Bez HROK-a
Isplata u 24 sata

098/9162109

ZAPOSLENICI I UMIROV-

LJENICI do 300.000,00 kn, 
MOGUĆNOST OTPLATE 
TRAJNIM NALOGOM, za-

tvaranje blokada i neuredno-

sti.  Putni troškovi , dnevnice 
i terenski dodaci u kreditnu 
sposobnost, radni odnos na 
određeno. Male mirovine, 
umirovljenici iznad 75 g sta-

rosti. Mob.: 091/203-4666, 
tel.: 042/561-192 ozn.568c

Mogućnost kupnje 100 % čistog soka 
na mobitel: 098/455-313

POMOĆ KOD:
Slabokrvnosti, jačanja imuniteta, 
regulacije šećera u krvi, 
regulacije krvnog tlaka 

� štiti zdravlje urinarnog sustava 
� povoljno djeluje na probavni sustav
� sprječava bolesti srca i krvnih žila 
� zaštita od virusa i bakterija

6 + 1 

GRATISARONIJA
superljekovito voće

8,50€
Cijena 1 litre 1oo % 

čistog soka aronije  
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ZAHVALA

povodom smrti 

DRAGUTINA ORŠOLIĆA
preminuo 27. kolovoza 2024. godine  

u 83. godini života.

Od srca zahvaljujemo svim rođacima, kumovima, prijateljima, 
susjedima, znancima i svima ostalima koji su bili uz nas u ovim 

teškim trenucima.
Veliko hvala vlč. Zoranu Gložiniću na lijepim riječima oproštaja.

Obitelj Oršolić

ZAHVALA

povodom smrtni naše sestre i tete

ANTONIJE TKALČEC
umrle u 85. godini života.

Od srca se zahvaljujemo obitelji Presečki Roberta i Tamare iz Vinice 
te ostaloj rodbini.

Tvoji: nećakinja Verica s obitelji

ZAHVALA

povodom prerane smrti naše drage  

kćeri, sestre, majke, supruge i šogorice

SILVIJE BUKAL
preminule 19. 8. 2024.  

u 42. godini života.

Iskreno zahvaljujemo rodbini, prijateljima i susjedima koji su 
svojim prisustvom dijelili ovaj tužan trenutak s nama. Velika 
zahvala gospodinu direktoru Calzedonia Ytres Francesco Ruffoli te 
djelatnicama Vesni Brežni, Danijeli Nofta i Petri Posavec te ostalim 
djelatnicama na izraženoj sućuti te položenim vijencima, cvijeću i 
svijećama prilikom ispraćaja drage nam pokojnice na vječni počinak.

Ožalošćeni:  
majka Maja, suprug Ivica, sin Stjepan, braća, šogorice, šogor te ostala 

tugujuća rodbina

ZAHVALA

povodom smrtni našeg dragog supruga, 
oca, djeda, tasta, brata i ujaka

ROKA SERINI
koji je preminuo 14. kolovoza 2024.  

u 74. godini života.

Dirnuti iskrenom pažnjom u teškim trenucima boli i tuge, iskazujemo 
veliku zahvalnost cijeloj rodbini, prijateljima i znancima koji su bili 
uz nas i izrazili nam riječi utjehe i sućuti, odar okitili cvijećem i 

svijećama i ispratili dragog nam pokojnika na vječni počinak.
Zahvaljujemo g. Ivanu Benčeku na lijepim riječima oproštaja, 

djelatnicima Jysk-a V603 i V 608 te načelniku Bruni Hraniću.
Živjet ćeš u našim mislima i srcima zauvijek.

Ožalošćeni:  
supruga Nada, sin Nenad, kćeri Valerija i Ivana, zetovi Dražen i 

Miroslav, unuci Martina s Davidom, Maja, Nives, David i Nikola, sestra 
Ivanka, nećaci i nećakinje te ostala tugujuća rodbina

ZAHVALA

povodom smrti našeg voljenog  
supruga i oca

DRAGUTINA KLENA
koji je preminuo 21. 8. 2024.  

u 68. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo svim dragim ljudima, koji su nam na bilo 
koji način pomogli u najtežim trenucima. 
Hvala vlč. Milovcu na lijepom ispraćaju.

Ožalošćeni: supruga Dragica i sin Miroslav

ZAHVALA

povodom smrti naše drage supruge, majke, bake,  
sestre, punice, svekrve, šogorice, tete

ANE ANTEKOLOVIĆ
preminule 19. kolovoza 2024. godine u 75. godini života.

Dirnuti iskrenom pažnjom u trenucima bolnog rastanka od naše 
voljene pokojnice ovim putem zahvaljujemo rodbini, susjedima, 
prijateljima i svim dobrim ljudima koji su pokojnicu zajedno s nama 

ispratili na vječni počinak.
Veliko hvala na položenom cvijeću i svijećama. Hvala Domu 
za starije osobe Mea Vita, gđi Željki i osoblju koji su nesebično 
pomagali. Veliko hvala dr. Hlišću i sestri Nevenki te vlč. Mirku 

Kemivešu na dostojanstvenom ispraćaju.

Ožalošćeni: 
suprug Ivan, sin Ljubomir, kćerka Marija, snaha Josipa, zet Ivan, unuci 

Toma, Marta, Bruno, Lara i Eva, sestre Vera i Barica s obiteljima

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
voljenoj supruzi Ani

Postoji tuga koju vrijeme ne briše, 
ona je u srcu i boli sve više.

U tišini vječnog mira
neka te čuvaju anđeli i dragi Bog.

Vječno voljena, nikad zaboravljena 
u mislima i molitvama.

Tvoj Ivek

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragoj majci

Majke za ruke svoju djecu drže kratko, 
ali njihova srca zauvijek.

Uvijek ćeš biti dio srca i duše naše.

Tvoj sin Ljubomir, snaga Josipa, unuci Toma i Marta

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragoj mami

Voljeni ne umiru dok žive oni koji ih se sjećaju.
Svakog dana živjet ćeš u našim mislima i sjećanjima

na lijepe i sretne dane provedene s tobom.
Hvala ti mama za ljubav svu što si nam dala.

Tvoja kćerka Marija, zet Ivan, unuci Bruno, Lara i Eva

POSLJEDNJI POZDRAV
voljenom tati, djedu, tastu

JOSIPU PEČNIKU
Uvijek ćeš ostati u našim srcima,  

mislima i molitvama.

Kćeri Iva i Dubravka,  
unuci Matija, Mislav, zet Mario

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
dragom šogoru, tetku

JOSIPU PEČNIKU
Počivao u miru.

Šogorica Jadranka, šogor Marko,  
nećak Krešimir s obitelji

ZAHVALA

Ožalošćeni gubitkom naše voljene 

supruge, majke, bake i svekrve

ZORE MIHALINA

Najtoplije zahvaljujemo svima koji su bili uz nas u našim najtežim 
trenucima i bili nam podrška.

Od srca vam hvala

Počivala u miru Božjem.

Ožalošćeni: 
suprug Stjepan, sinovi Emil i Vedran, unuk Borna, unuka Anja,  

snaha Nikolina i Natalija

POSLJEDNJI POZDRAV

ZORA MIHALINA

Za svaku toplu riječ,
za svaki osmijeh Tvoj
od sveg Ti srca hvala.

 S ljubavlju, poštovanjem i tugom
čuvat ćemo uspomenu na Tebe.

Suprug Stjepan, sinovi Emil i Vedran, unuk Borna, 
unuka Anja, snahe Nikolina i Natalija

POSLJEDNJI POZDRAV
dragoj majici

ZORI MIHALINA

Majko naša
Ljubavi naša
Nježno biće 
Rekla bi ti

Vjerovali smo da će ovaj dan
Biti onaj neki drugi dan

Da nikad neće doći
S ponosom Te nosimo u srcu

Zbog ljubavi Tvoje srca nam kucaju
Majko naša, ljubavi naša

Emil i Vedran

POSLJEDNJI POZDRAV
dragoj supruzi

SILVIJI BUKAL
19. 8. 2024.

S ljubavlju i poštovanjem,
uvijek ću se na te sjećati.

Suprug Ivica

ZAHVALA

povodom smrti naše drage  

supruge, mame, svekrve, punice i bake

ŠTEFANIJE BIŠKUP
koja je preminula 25. 8. 2024. u 75. godini života.

Zahvaljujemo se svima koji su bili s nama u teškim trenucima  
te ispratili pokojnicu na vječni počinak. 

Ožalošćeni: supruga, kći, sin, zet, snaha i unuci

POSLJEDNJI POZDRAV

IVAN CRNKOVIĆ
12. 4. 1941. - 23. 8. 2024.

lako Ti ne vidimo osmijeh i ne čujemo glas, osjećamo duboko u duši 
da si tu pokraj nas. Snivaj spokojno Deda naš dragi u prostranstvima 
vječnosti, jer danas, sutra i svaki preostali dan našeg života živjet 

ćeš uvijek voljeni i nikad zaboravljeni.
Tvoj plemeniti i snažan duh, pun životne radosti i ljubavi, zauvijek 

će ostati u našim srcima i mislima.

Tvoji: unuci sa supružnicima 

Ivan i Ines, Marija i Janko, Domagoj i Ena, 
praunuci Pia, Jakov, Eva, Hana i Roko

Počivaj u miru Božjem.

ZAHVALA

povodom prerane smrti naše voljene  
supruge, mame, bake i svekrve

ANKE POSAVEC
preminule 24. 8. 2024.  

u 71. godini života.

Od srca zahvaljujemo svim rođacima, prijateljima te braći i sestrama 
u Kristu što su nam pružili podršku i riječi utjehe te je ispratili na 
privremeni počinak do Kristovog dolaska. Hvala pastoru Dragutinu 

Mataku na dostojanstvenom ispraćaju.

Ožalošćeni: 
suprug Branko, sinovi Darko i Damir, unuci Karlo i Antun, snaha 

Romana i ostala tugujuća rodbina
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Z A H V A L A

povodom smrti našeg dragog

IVANA  CRNKOVIĆA
12. 4. 1941. – 23. 8. 2024.

Najiskrenije  zahvaljujemo svim dobrim ljudima velikog srca na izrazima sućuti i 
suosjećanja koji su u ovim tužnim i najbolnijim trenucima bili uz nas. Zahvaljujemo 
Doc.dr.cs. Tomislavu Novinščaku dr.med.,  ostalim liječnicima i  kompletnom 
osoblju odjela Vaskularne kirurgije Županijske bolnice Čakovec na brizi i uljudnosti 
do posljednjeg trenutka. Veliko hvala i dr. med. Draganu Slunjski iz Opće bolnice 
Varaždin koji je dugi niz godina pratio i brinuo o njegovom zdravlju i svim dragim 
i brižnim doktorima i osoblju Varaždinske bolnice na čijim se odjelima liječio dugi 
niz godina. Hvala i našoj obiteljskoj liječnici dr. Tamari Bosak i sestrama na pomoći 
i brizi u svakom potrebnom trenutku. Hvala i svim fizioterapeutima i medicinskim 
sestrama Ustanove zdravstvene njege Kancijan  koji su više od 8 godina pomagali 
u održavanju zdravlja dragog Ivana. Zahvaljujemo na brižnosti i toplini osoblju 
Doma za starije i nemoćne osobe Novinščak Čakovec na, iako kratkom boravku, 
ali je bio njegovan kao kod svoje kuće. Hvala našoj prijateljici Željki koja nam je 

kroz sve godine bolesti puno pomagala i uvijek bila uz nas kada je trebalo.
Veliko hvala vlč. Zoranu Gložinić, vlč. Ivanu Žmegaču i pateru Mirku Kemiveš na 
toplim riječima i molitvi kod ispraćaja dragog nam pokojnika. Zahvaljujemo svim 
našim zaposlenicima koji su bili uz nas i svojeg direktora, kojeg su veoma cijenili 
i poštivali. Hvala cijeloj rodbini, kumovima, prijateljima, susjedima , poslovnim 
partnerima i svim znancima na cvijeću i toplim riječima utjehe i svima vama koji 
ste bili uz nas u najtežim trenucima da bi dostojanstveno i svečano ispratili  dragog 

našeg Ivana na vječni počinak.

Od sada neka ga čuvaju anđeli, a mi ćemo ga pamtiti kao dobrog, poštenog i 
vrijednog čovjeka koji je uvijek i svakome bio na pomoći.

Uvijek ćeš biti u našim srcima, mislima i molitvama.

VELIKO  TI  HVALA

Ožalošćena obitelj Crnković

POSLJEDNJI POZDRAV

suprugu

IVANU CRNKOVIĆ
Oči su se zaklopile
ali će vječno ostati
ljubav,  veliko srce 

i poštovanje.
I nikad neću dozvoliti

da tuga i bol nadvladaju
sve uspomene i lijepa sjećanja

na naš zajednički život.
Voljeni nikad ne umiru.

Doviđenja do ponovnog susreta...
Počivaj u miru Božjem

Tvoja Ružica POSLJEDNJI POZDRAV

dragom direktoru

IVANU CRNKOVIĆ 
Bolan je oproštaj kad moramo reći
Zadnje zbogom, ali tješi nas misao

da voljeni ne umiru 

dok žive oni koji ih nose u srcu.
Hvala vam 

za sve što ste nam pružili.
Nikad Vas nećemo zaboraviti.

Do ponovnog susreta, 
počivajte u miru.

Vaši djelatnici  
AUTOŠKOLE „CRNKOVIĆ „   
 i RESTORANA „FONTANA“ 

Uprava, mehaničar Ivek i suradnici

POSLJEDNJI POZDRAV

ocu

IVANU CRNKOVIĆ  
Hvala ti dragi TATA

za svu ljubav

brižnost i dobrotu.
Hvala ti za svaki 

zagrljaj i lijepu riječ.
Ostat ćeš zauvijek 

u mom srcu i mislima.

Tvoj NIKICA

POSLJEDNJI POZDRAV

dragom 

IVANU CRNKOVIĆ 

Za sve što si nam dao
od srca Ti hvala.

U našim srcima ostaju 
lijepa sjećanja

i nikad  zaboravljena.
Počivao u miru Božjem

i čuvali te anđeli ! 

Marina, Marko, Ivona i Martin Novotny
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SJEĆANJE
na voljenu

IVANČICU SABOL rođ. VALENTAK
7. 9. 2019. – 7. 9. 2024.

Nedostaješ nam svaki dan.

Volimo te i čuvamo u našim srcima zauvijek.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na majku

ANU LUKIĆ
5. 9. 2023. – 5. 9. 2024.

Prošla je najtužnija godina otkada Te nema,
a bol i praznina je sve veća.
Mama, puno mi nedostaješ.

Uvijek si uz mene i u mojim mislima.
Neka Te anđeli čuvaju, anđele moj.

Tvoj sin Dragan

SJEĆANJE
na dragu sestru i tetku

ANU LUKIĆ
5. 9. 2023. – 5. 9. 2024.

Tvoju jednostavnost, mirnoću i skromnost
ne možemo zaboraviti.

Nosimo Te u srcu.

Sestra Barica i Ljubica s obiteljima

TUŽNO SJEĆANJE
na voljenu suprugu

ANĐELU VUČAK
8. 9. 2021. – 8. 9. 2024.

Tvoja duša neka s anđelima spava.
Dok mi živimo ti ćeš biti s nama-

Tvoja obitelj

SJEĆANJE
na suprugu, majku i baku

ANU JURINEC
2. 9. 2023. – 2. 9. 2024.

Prošla je godina.
Ti si sunce što nad nama siješ,

Ti si anđeo što nad nama bdiješ.
Volimo Te beskrajno, a fališ neizrecivo.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE
na našu mamu

ANICU JEDVAJIĆ
24. 8. 2002 - 24. 8. 2024.

Sjećanje na Tebe dio je našeg života,
u kojem ćeš nam uvijek nedostajati.

Tvoji Andreja i Igor s obiteljima!

SJEĆANJE 
na voljenog supruga, oca, tasta i djeda

JOSIPA MAKAJA
2. 9. 2013. – 2. 9. 2024.

Zauvijek u našim srcima, mislima i molitvama.

Supruga Nada s obitelji

SJEĆANJE
na 

ROBERTA PETAKA
1.  9. 2017. – 1. 9. 2024.

Fališ, fališ, puno fališ.

Tvoji: Ina, Robina i Roman

SJEĆANJE
na dragog i voljenog

ZORANA POTOČNIKA
7. 9. 2013. – 7. 9. 2024.

Ljubav prevelika, bol preteška,
a tuga za tobom je vječna.

Mama Milica i brat Mladen s obitelji

SJEĆANJE

RIHTAR

U našim srcima uvijek voljeni,
u mislima nikad zaboravljeni.

Vaša zahvalna djeca s obiteljima

ALOJZ                                                                 ŠTEFANIJA
14. 9. 1990. – 14. 9. 2024. 3. 9. 2014. – 3. 9. 2024.

SJEĆANJE

IVAN ĐURAK
6. 9. 2001. – 6. 9. 2024.

S ljubavlju i poštovanjem
čuvamo uspomenu na tebe.

Supruga Đurđa i djeca

SJEĆANJE

NATALIJA SLUNJSKI
6. 9. 2008. - 6. 9. 2024.

Ne postoji zaborav,
već duge godine sjećanja.

Suprug Krunoslav, kćerke Tanja i Irena

SJEĆANJE

MARIJAN  GRUDIČEK
22. 8. 2023. – 22. 8. 2024.

Ponosni što smo te imali

a neizmjerno žalosni 
što smo te izgubili.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE

ANTUN BANEC
6. 9. 2021. – 6. 9. 2024.

Zauvijek u našim mislima i srcima.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE

GABRIJELA POZDER
1. 9. 2014. – 1. 9. 2024.

Godine prolaze samo tuga ostaje

Tvoja obitelj

SJEĆANJE
na obitelj

GUDELJ

Počivali u miru Božjem.

Barica

DRAGICU MARIJANA ANTUNA
†  2019. †  2021. †  2021

ZAHVALA
povodom smrti 

STJEPANA MARTINČEVIĆA MIKIĆA
preminulog 29. 8. 2024. u 79. godini života.

Dirnuti iskrenom pažnjom i suosjećanjem u trenucima naše velike 
tuge, zahvaljujemo svim djelatnicima odjela onkologije Opće bolnice 
Varaždin, djelatnicima radiologije, dnevne bolnice, OHBP prijema, 
obitelji, susjedima i svim dragim ljudima na svakom stisku ruke, 
zagrljaju i toploj riječi koju ste nam uputili u ovim teškim trenucima.

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
suprugu

Utjehu je teško naći kad ti netko puno znači.
Oči Te traže, srce Te voli,
a Tebe nema i jako boli.

Supruga Slavica

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
ocu, djedu i svekru

Hvala Ti za sve trenutke koje smo zajedno proživljavali.
Počivao u miru.

Uvijek ćeš biti s nama.

Sin Danijel, snaha Ksenija, unuci Marko i Mateo

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
ocu, djedu i svekru

Premalo je riječi, a previše tuge
da Ti kažemo koliko Te volimo
i koliko nam već nedostaješ.

Sin Stjepan, snaha Anica, unuci Mihael i Melani

*****

POSLJEDNJI POZDRAV
šogoru

Smrt nas ne može razdvojiti,
vrijeme nas dijeli samo na čas.

Počivaj u miru.

Šogorica Draga

ZAHVALA
povodom smrti naše drage supruge, 

majke, bake i svekrve

STANICE MIRILOVIĆ –  
STANE

preminule 25. 8. 2024.  

u 72. godini života.

Najiskrenije zahvaljujemo rođacima, 
prijateljima, susjedima i svima ostalima 

koji su bili uz nas u ovim teškim trenucima, uputili nam izraze sućuti, 
okitili joj odar cvijećem i svijećama te zajedno s nama ispratili nam 
dragu pokojnicu na vječni počinak. Posebno hvala susjedima Pranić 
– Breskvar na dirljvim riječima oproštaja od drage nam pokojnice.

Ožalošćeni: 
suprug Milan, kći Milica, sin Ljubomir,  

unučad Saša, Nikola, Luka i Anja, snaha Danijela

ZAHVALA
povodom smrti naše drage

ŠTEFANIJE DREVEN
preminule 28. 8. 2024.  

u godini života.

Iskreno zahvaljujemo rodbini, kumovima, susjedima i prijateljima 
koji su bili uz nas u teškim trenucima.

Tvoja kći Sanja, unuka Petra sa Leonardom i praunuka Lana
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TUŽNO SJEĆANJE
na

DRAGECA GRADEČAKA 
 1. 9. 2023. – 1. 9. 2024.

Prošla je tužna godina otkada nisi među nama,
ali zauvijek ćeš biti u našim  

srcima, mislima i molitvama.

Tvoja supruga, Ivanka, kćeri, zetovi i unuci

TUŽNO SJEĆANJE
na dragog supruga, tatu, djeda i tasta

FRANJU KUNIĆA
5. 9. 2001. – 5. 9. 2024.

Nije sve mrtvo 
što zemlja pokriva,
niti je zaboravljeno 
tko u njoj počiva.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE 
na voljenu majku, baku i svekrvu

ANKU MAVREK
24. 8. 2014. – 24. 8. 2024.

S ljubavlju i ponosom čuvamo nezaboravne 
uspomene i sjećanja na tebe.

Hvala od srca svima koji je se sjećaju.

Sinovi Vedran i Srećko, snahe Marina i Norquida te 
unuci Lovro, Matej, Petra i Mihael

SJEĆANJE
na

FRANCISKU JURAK, rođ. JUG
11. 9. 2011. – 11. 9. 2024.

Sveta misa bit će u Kapucinskoj crkvi u 
Varaždinu u 7 sati.

Familija

SJEĆANJE
na dragu i voljenu

IVANU FRIŠČIĆ
6. 9. 2002. – 6. 9. 2024.

Tata

SJEĆANJE
na

IVANU FRIŠČIĆ
6. 9. 2003. – 6. 9. 2024.

Mama

SJEĆANJE
na našeg dragog

TOMICU STANIĆA
3. 9. 2014. – 3. 9. 2024.

Zauvijek s nama u našim mislima, srcu i molitvi.

Mama, djeca i šogorica

SJEĆANJE 
na 

JOSIPA ČANJEVCA
4. 9. 2015. – 4. 9. 2024.

Uvijek si u našim mislima.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE
na našu dragu mama i baku

BOGDANKU KUZMAN
25. 8. 2014. – 25. 8. 2024.

S ljubavlju čuvamo uspomenu na Tebe.
Fališ nam.

Kćerke s obitelji

SJEĆANJE
na

ALENA HRUPEKA
4. 9. 2020. – 4. 9. 2024.

Uvijek si u našim mislima i molitvama.

Tvoji: 
majka Ivanka i brat Darko s obitelji

SJEĆANJE
na voljene roditelje

VUGRINEC

Kćeri Davorka i Dubravka s obiteljima

KATICU                           i                    STANISLAVA
†  9. 9. 2023.                                           †  9. 11. 2022.

SJEĆANJE

BRANKO ROŽMARIĆ
2. 9. 2018. – 2. 9. 2024.

U srcu tuga, na grobu tišina,
u kući praznina,

ali osjećam da si tu pokraj nas.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE

TOMO MIKIĆ
6. 9. 2021. – 6. 9. 2024.

S ljubavlju i poštovanjem
čuvamo uspomenu na tebe.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

BOŽICA VITEZ
31. 8. 2022. – 31. 8. 2024.

Neće te izbrisati vrijeme ni sakriti tama,
zvijezda si naša vječna koja će živjeti s nama.

Sinovi Roland i Darko, snahe Lidija i Vesna te 
unuci Ivana, Roman i Dijana

SJEĆANJE

JOSIP ČANJEVAC
6. 9. 2020. – 6. 9. 2024.

Godine prolaze,
sjećanja ostaju.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

DARKO ČERPINKO
2017. – 2024.

Neka te čuvaju anđeli.

Tvoje: Eva, Vita i Irena

SJEĆANJE
na supruga, tatu i djeda

JOSIPA PLANTAKA
1. 9. 2022. – 1. 9. 2024.

Zauvijek u našim srcima,
 mislima i molitvama.

Supruga Ljiljana, sin Miljenko 
 i kći Danijela s obitelji 

SJEĆANJE

ANTUN VARGA
6. 9. 2023. – 6. 9. 2024.

Prošla je tužna godina otkad nisi s nama. 
Tvoja dobrota, tvoj glas,
ostat će zauvijek dio nas.

U srcu te nosimo, od zaborava čuvamo,
zauvijek te volimo.

Tvoji: 
supruga, sinovi i unuk

SJEĆANJE

FRANJO ĐURIN
2019. – 2024.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

MIRKO CIGLAR
26. 8. 2022. – 26. 8. 2024.

Zauvijek u našim mislima i srcima.

Supruga Genoveva i snaha Jagoda

SJEĆANJE

PAVAO ŠMAGUC
2.9. 2014. – 2. 9. 2024.

Fališ nam puno…

Tvoja obitelj

SJEĆANJE
na voljenu

MARINU MEŠTRIĆ
2.IX.2006. – 2.IX.2024.

Već osamnaest  je  godina prošlo
kako si otišla putem koji povratka nema,

u život tišine vječnoga mira.
Živimo s vjerom i molimo Gospodina,

da se opet sretnemo i budemo zajedno u blaženstvu vječne sreće.
Naše molitve, misli i sjećanja toplinom

ljubavi srca i duše uvijek te prate.

Tvoji: roditelji, braća i ostali članovi obitelji

SJEĆANJE
na voljenog sina

GORANA BUBNJARA
2. 9. 2015. – 2. 9. 2024.

Zauvijek u mom srcu.

Tvoja mama Zvjezdana
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S RAZNIH   

   STRANA

Prava glazbena poslastica u subotu, 31. kolovoza na PAN pozornici Stari grad bila je Rock opera u kojoj je sudjelovalo 50-ak izvođača 
međunarodnog simfonijskog orkestra, big benda i zbora.

Koncert Baby Lasagnea 

najposjećeniji u povijesti festivala

Završio je 26. Špancirfest 
koji je varaždinsku povi-
jesnu jezgru pretvorio u 
najljepšu pozornicu na otvo-
renom.

Što se tiče glazbenog pro-
grama. Najveći interes na 
ovogodišnjem Španciru 
izazvao je koncert Baby 
Lasagnea.

U utorak, 27. rujna sve je 
bilo u znaku Baby Lasagne, 
od promocije slikovnice 
“Baby Lasagna i mačak Stipe 
– Veliko prijateljstvo”, koja 
je u dvorište Vile Bedeković 
privukla 2000 najmlađih 
špancirera, do velikog kon-
certa na PAN pozornici 
Stari grad koji je nadmašio 
sva očekivanja.

Bio je to najposjećeniji 
koncert u povijesti Špancir-
festa, a Baby Lasagna je po-
tvrdio da je trenutno jedan 
od najtraženijih izvođača 
na domaćoj sceni. Publika 
je odlično prihvatila njego-
ve nove pjesme od kojih je 
neke prvi put uživo izveo 
baš u Varaždinu, a najveća 
euforija je nastala prilikom 
izvedbe mega hita Rim Tim 
Tagi Dim koji je 25.000 
posjetitelja pjevalo u jedan 
glas. Zanimljivo je da je 
tijekom nastupa Lasagna 
spomenuo kako je neke svoje 
pjesme napisao baš u Varaž-
dinu u kojem je studirao.

Posljednji vikend ponudio 
je šaroliki program. Apso-
lutno glavna bili su vješti 

ZAVRŠIO JE 26. ŠPANCIRFEST I VARAŽDIN SE VRATIO U NORMALU

PIŠE: IVAN TOMAŠKOVIĆ
ivan@regionalni.com

Špancirfest
 je u subotu, 

31. kolovoza 

posjetio 

predsjednik RH 

Zoran Milanović

Nitko ne voli nevjernost. Volimo prija-

teljstva, volimo prijateljima povjeriti čak i 
neke intimne, osobne stvari, no ako nas taj 

isti prijatelj iznevjeri bude nam jako teško. 

Bračna nevjera je još bolnija. Žena govori 
kako vjeruje da je njen muž najbolji, da 
dobro zarađuje, da se brine za nju i djecu, a 
istovremeno ima ljubavnika. Bludniči s njim 
kad god je prilika. Muž se hvali ženom kako 
je predivna majka, kako se brine za dom, 

kako joj on vjerno daje sve što joj treba, a 

istovremeno se zabavlja sa suradnicom s 
posla ili konobaricom u lokalnom kafiću. 
Bludniči s njom kad god je prilika. Kad 
supružnici saznaju za aferu svojih bračnih 

drugova čitav svijet im se ruši. Slomljenost, 
ogorčenost, srdžba, mržnja, ljubomora, 
ojađenost stiska povrijeđenu stranu,  a 
mač boli duboko ulazi u dušu. Nema više 
zajedništva, ljubavi, uzajamne pomoći.
Većina ljudi se slično ponaša prema Bogu. 
Govore da vjeruju u Boga, da vrše sve 
običaje koji su ‘propisani’ u našem narodu 
i Crkvi, pozivaju ga u pomoć kad god 
im zagusti, kunu se njegovim imenom, 
govore kako su veliki kršćani. No većina 
je crkvenih zgrada poluprazna. Ljudi su 
zajedništvo Bogom i odlazak u crkvu 
zamijenili šetnjama, nogometom, izletima, 
raznim aktivnostima. A sve što je važnije 
od Boga Biblija naziva idolopoklonstvom 
te takvi ljudi postaju duhovni bludnici. Tako 

ti ljudi koji sebe smatraju vjernicima, bivaju 
u stvari — veliki nevjernici. Još gore je da 
ti isti ‘vjernici’ psuju sve i svašta, a najgore 
je da psuju ime svoga Stvoritelja. Tako ti 
nevjerni ‘vjernici’ guraju mač boli duboko 
u Božje očinsko srce. Nema zajedništva, 
ljubavi i uzajamne pomoći.
Kao što posvađani muž i žena ponovo žele 
biti zajedno, kao što napušteno dijete želi 
biti s roditeljima, toliko više naš nebeski 

Otac želi biti s tobom i sa mnom. Gdje si 
ti u svemu tome? Jesi li vjernik, nevjerni 
vjernik ili vjeran vjernik pun ljubavi za 

Boga i bližnje?

prop. Mladen Dominić
Pastor Kristove Crkve Varaždin

Imamo još nekoliko primjeraka Biblije u 

izdanju Kršćanske sadašnjosti i Kristove 
Crkve — meki uvez od kože, koji možete 
dobiti besplatno. Nazovite nas na 042 

311 202.

NEVJERA 

štulaši na pneumatskim štu-
lama iz francuske kompanije 
Cie Tac o Tac.

Kraken Orchestra sa svo-
jim zanimljivim vozilom i s 
magičnom kacigom koja ima 
moć da otkrije glazbu u glavi 
onoga tko ju nosi, provozali 
su se ulicama i trgovima i 
zabavili brojne špancirere.

Varaždinski tamburaški 
orkestar i Klapa Sveti Juraj – 
HRM pokazali su kako neke 
od najljepših hrvatskih pje-
sama zvuče u zanimljivom 
spoju tamburice i klapskog 
pjevanja.

Prava glazbena poslastica 
u subotu, 31. kolovoza na 
PAN pozornici Stari grad 

bila je Rock opera u kojoj je 
sudjelovalo 50-ak izvođača 
međunarodnog simfonij-
skog orkestra, big benda i 
zbora.

W hite Shark Gaming 
Zona kao novitet ovogo-
dišnjeg festivala pokazala 

se pun pogodak, a turnir u 
Fortniteu okupio je 60-ak 
igrača.

Koncertni program na 
pozornici kod Vile Bede-
ković zatvorio je u nedjelju, 
1. rujna Zoran Predin kon-
certom “Zoran pjeva Arse-
na”, posvećenim hrvatskom 
glazbenom velikanu Arsenu 
Dediću.

Gobac i društvo pripremili 
su glazbeno putovanje od 
legendarne “Ja volim samo 
sebe” do pjesmi s posljed-
njeg albuma “Vjerujem u 
čuda” koji je izašao ove go-
dine te su svojim koncertom 
na PAN pozornici zatvorili 
varaždinski festival.
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PROGNOZA VREMENA ZA SLJEDEĆIH 7 DANA - TOPLO, ALI POSTUPNO NESTABILNIJE
Utorak će nam ponuditi puno sunčanog i vru-

ćeg ljetnog vremena. I srijeda bi trebala proći 
uglavnom suho, većinom sunčano i vruće s 
dnevnom temperaturom između 30 i 33°C. 
U četvrtak pretežno ili djelomično sunčano 
te i dalje ljetno vrijeme s popodnevnom tem-

peraturom oko ili malo iznad 30 Celzijevih 
stupnjeva. Postoji neka mala mogućnost za 
pokoji kraći ljetni pljusak, ali to će biti rijetka 
pojava. Vrućina bi se zadržavala nad nama 
i krajem tjedna, ali će atmosfera pomalo 
postati nestabilnija. To za petak i subotu 
još uvijek znači puno sunca, temperaturu u 

popodnevnim satima oko 30°C, ali ipak i ne-

što realniju mogućnost da ne negdje zalomi 
kraći pljusak. Uz pljusak će doći i prolazno 
osvježenje.
Promjenjivije vrijeme uz veći rizik za nalet 
kiše ili pljuskove možemo očekivati od nedje-

lje ili ponedjeljka tako da bi prvi tjedan škole 
onda mogao donijeti ugodnije temperature 
primmjerenije mjesecu rujnu. 
Podsjećamo da je dobro redovito pratiti pro-

gnozu na Twitteru i našoj Facebook stranici 
„Kad će Kiša“. (Prognozu napisao: Kristijan 
Božarov 2.9.2024.)

Telefonski sex uživo! Svaki dan 0-24

064/688-691
Tel0,93€/min;Mob1,12€/min
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Nazovi napaljene
Varaždinke i Međimurke!

UPRAVA

Marijo Bucina

GLAVNA UREDNICA

Amalija Šašek, asasek@regionalni.com

ZAMJENIK GLAVNE UREDNICE

Josip Novak, jnovak@regionalni.com

NOVINARI

Ivan Tomašković (urednik portala)
ivan@regionalni.com
Sandra Županić, szupanic@regionalni.com

FOTOREPORTER

Ivan Agnezović, foto@regionalni.com

SURADNICI

Dalibor Flajpan

GRAFIČKA REDAKCIJA 

Vlatka Lešić, vlatka@regionalni.com  

Željka Biškup, zbiskup@regionalni.com 

IMPRESSUM
IZDAVAČ
Regionalni tjednik d.o.o.
Svilarska 2, 42000 Varaždin
OIB: 26676147972

Redakcija 7Plus Regionalnog tjednika ne odgovara za istinitost podataka oglasa. 

PRODAJA: 

Zdenka Jagić, voditeljica prodaje
zjagic@regionalni.com
marketing@regionalni.com   
Tel. 042/290-778

PREDAJA MALIH OGLASA I OSMRTNICA:  

Augusta Šenoe 12, Varaždin (Gradska tržnica,  
prolaz iz Kukuljevićeve ulice) 
Ljiljana Simić, ljsimic@regionalni.com
malioglasi@regionalni.com, Tel. 042/290-774 
Radno vrijeme za stranke: 

pon: 7,30 - 14,00 h 

uto: 7,30 - 14,00 h 

sri: 7,30 - 15,00 h

čet: 7,30 - 15,00 h
pet: 7,30 - 15,00 h

Ostala prijamna mjesta za male oglase, zahvale i 

sjećanja:
IVANEC

Poljodom 
Gospodarska 2

Voćarna Bagrem
Trg hrvatskih ivanovaca 9a

LUDBREG

Cvjećarnica Ruža
Petra Krešimira 19, Radno vrijeme: od 7 do 16 h

NOVI MAROF

Benjak
Remetinec 290

LEPOGLAVA

Cvjećarnica Bagrem
Hrvatskih pavlina 3a

CESTICA

Realize IT
Varaždinska 27

Tiskara 

Slobodna Dalmacija

MARKETING:

Tel. 042/290-778
Tel. 042/290-781

MALI OGLASI,

ZAHVALE I SJEĆANJA:

Tel. 042/290-774

REDAKCIJA:

Tel. 042/290-777

Male oglase osim u prijamnom uredu na Gradskoj 
tržnici u Varaždinu možete uplatiti i internet 
bankarstvom, na pošti ili banci. Postupak je 
slijedeći: proslijedite tekst na mail malioglasi@
regionalni.com radi obračuna cijene. Na vaš mail 
šalje se obračunata cijena i žiro-račun na koji 
uplaćujete uslugu. Nakon uplate potrebno je 
potvrdu o uplati poslati na mail. Za sve informacije 
obratite se na telefon 042/290-774.

Smanjuje bore 

i do 40%! 

EYE GEL
• Osvježava umorne oči i 

smanjuje podočnjake
• Smanjuje vrećice ispod očiju
• Poboljšava elastičnost i 

napetost kože te vidljivo 
smanjuje bore oko očiju

Više informacija na mobitel 098/206-520

Uklonite PODOČNJAKE I UMOR IZ OČIJU
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U VELIKOJ GRABI PRVE ŽUPANIJSKE OBRTNIČKE SPORTSKE IGRE

Stotinjak obrtnika natjecat 
će se u 11 disciplina

U parku Velika graba u Sračincu, u subotu, 7. rujna, 
bit će organizirane prve Županijske sportske igre 
na kojima će se više od stotinu obrtnika iz Varaž-

dinske županije natjecati u jedanaest disciplina. 
- Domaćin ovih, prvih Županijskih obrtničkih sport-
skih igara je Udruženje hrvatskih obrtnika Varaždin. 
Organizacijom ove priredbe, koju pripremamo zajed-

no s Obrtničkom komorom Varaždinske županije, želi-
mo na jednom mjestu okupiti što više naših obrtnika i 
ponuditi im zanimljive sadržaje i mogućnost za cjelod-

nevno druženje. To će ujedno biti i prilika da obrtnici 
podijele svoja nastojanja, da razgovaraju i o svo-

jim problemima, no, najvažnije je da se druže u 
ležernoj atmosferi uz sport i zabavu. Sudeći pre-

ma dosadašnjim prijavama na prvim Županijskim 
sportskim igrama sudjelovat će više od stotinu 

obrtnika, pa se nadamo da će ovaj sportski susret 
obrtnika postati tradicionalan - istaknuo je Vladimir 

Bais, predsjednik Udruženja hrvatskih obrtnika Va-

raždin, koje ove godine obilježava 120 godina rada. 
Sudionici ovog sportskog natjecanja u Velikoj grabi 
natjecat će se u malom nogometu, tenisu, stolnom 
tenisu, povlačenju užeta, odbojci na pijesku, pikadu, 
badmintonu, u kuglanju na visećoj kuglani ali i u igra-

nju bele. Uz navedena sportska natjecanja, obrtnici 
će za sudionike pripremati kotlovinu i gulaš.

Tijekom petka, subote i nedjelje pripremljen je bogat popratni program za posjetitelje tijekom jutra i večeri, ali većina je pogleda bilo 
uprto u nebo

Moderni aeronauti nebom 
prevozili putnike u košarama

Festival balona na vrući 
zrak po treći je put održan na 
jedinstvenoj Marini Prelog, 
omiljenom izletištu mnogih, 
a velebni baloni na vrući zrak 
okupirali su ove godine Pre-
log i okolicu čak četiri dana. 
Ove godine uz festival balona 
Prelog je ugostio i Otvoreno 
prvenstvo Hrvatske u letenju 
balonima na vrući zrak.

Uživancija
Šareni baloni plijenili su 

pažnju stanovnika i posjeti-
telja cijelog kraja već prvog 
dana kada su natjecatelji 
poletjeli sjeverno od Preloga. 
- “Plovili” su preko grada, 
preko Marine i preko Drave 
te sletjeli negdje južno od 
jezera. Cilj je bio letjeti što 
bliže letjelištu, no uvjeti su 
bili teški i zahtjevni i samo 
je jedan pilot bacio marker 
do cilja na letjelištu – objavili 
su organizatori u četvrtak. 
Otvoreno Prvenstvo Hrvat-
ske nastavljeno je i u petak. 
Tijekom petka, subote i ne-
djelje pripremljen je bogat 
program za posjetitelje tije-
kom jutra i večeri, ali većina 

S FESTIVALA BALONA U SVIJET ODASLANI NAJLJEPŠI PRIZORI U HRVATSKOJ

PIŠE: JOSIP NOVAK

jnovak@regionalni.com

KARIKATURA crta: Željko Pilipović

je pogleda bilo uprto u nebo. 
Uz dobro posjećene koncerte 
Minee i drugih izvođača, bili 
su popunjeni i letovi baloni-
ma. Baloni su i u subotu uju-
tro polijetali bez problema, a 
nije izostala ni tradicionalna 
noćna iluminacija. Posljednji 
dan festivala kulminirao je 

koncertom benda Silente. 
Organizacija Festivala balo-
na na vrući zrak, financirana 
je sredstvima Hrvatske tu-
rističke zajednice, iz Fonda 
za turistički nedovoljno ra-
zvijena područja i kontinent 
te sredstvima Turističke 
zajednice Grada Preloga.

Posljednji dan 
ovog osebujnog 
festivala 
kulminirao je 
koncertom benda 
Silente


